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ASSISTENTS 
alcalde-president: 
Sr. Manuel Blasco Balaguer 
Regidors: 
Grup Popular 
Sra. María Pilar Martínez Vedrí 
Sr. Dionisio Farinós Ramos Garijo 
Sr. Juan Molina Martínez 
Sr. Vicente Remolar Forner 
Sr. Jesús Vicente Izquierdo Cañego 
Sra. Patricia Palanques Gómez 
Grup Socialista 
Sr. Ferran Nebot García 
Sra. Josefa María Aixeta Salas 
Sra. María José Montolio Ramos  
Sr. David Serna Maestre 
Grup l'Entesa (EU) 
Sr. Miguel Andrés Guillén Izquierdo 
(A l'assumpte núm. 91) 
Grup BNV 
Sr. Josep Antoni Meneu i Gaya 
Secretària: 
Sra. Carmen Lázaro Martínez  
Interventora 
Sra. Celina Candau Ramos 
Traductor: 
Sr. Joaquín Gumbau TorresEn la Casa de la Vila, a 
28 de juliol de dos mil cinc. Es reunixen els senyors 
al marge indicats, citats en primera convocatòria, a fi 
de celebrar sessió ordinària núm. 6/2005 de 
l'Ajuntament Ple. Sent les 20,00 hores, per S.S. 
s'obri l'acte, donant compte jo, la secretària de la 
corporació, de l'ORDE DEL DIA que relate a 
continuació. 
88/2005,- LECTURA I APROVACIÓ DE 
L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
Repartida minuta de  l'esborrany de l'acta de la sessió 
del dia 20 de juny, queda aprovada per unanimitat 
dels assistents, amb la següent correcció d'error de 
fet: en l'assumpte 85, punt APROVACIÓ 
PROVISIONAL PROGRAMA D'ACTUACIÓ 
INTEGRADA SECTOR NOU BETXÍ,- 
On diu: “Després del debat es posa la proposta a 
votació que queda aprovada per set vots a favor (PP) i 
sis abstencions (PSOE, EU i BNV).”, ha de dir: 
“Després del debat es posa la proposta a votació que 
queda aprovada per set vots a favor (PP) i sis en 
contra (PSOE, EU i BNV)”. 
 
 
89/2005 DESPATX ORDINARI,- 
Es dóna compte a la corporació dels assumptes 
següents: 
- Pel Sr. alcalde es dóna compte que hi ha una 
brigada de la desocupació treballant en la neteja dels 
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Dª Josefa María Grifo Salas 
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D. Miguel Andrés Guillén Izquierdo 
(Al asunto nº 91) 
Grupo B.N.V. 
D. Josep Antoni Meneu Gaya 
Secretaria: 
Dª Carmen Lázaro Martínez  
Interventora 
Dª Celina Candau Ramos 
Traductor: 
D. Joaquín Gumbau Torres 
En la Casa de la Villa, a 28 de julio de dos mil 
cinco. Se reúnen los señores al margen 
referenciados, citados en primera convocatoria, al 
objeto de celebrar sesión ordinaria nº 6/2005 del 
Ayuntamiento Pleno. Siendo las 20,00 horas, por 
S.S. se abre el acto, dando cuenta yo, la Secretaria de 
la Corporación, del ORDEN DEL DÍA que relato a 
continuación. 
88/2005,- LECTURA Y APROBACIÓN DEL 
ACTA DE LA SESIÓN ANTERIOR,- 
Repartida minuta del  borrador del acta de la sesión 
del día 20 de junio, queda aprobada por unanimidad 
de los asistentes, con la siguiente corrección de error 
de hecho: En el asunto 85, punto APROBACIÓN 
PROVISIONAL PROGRAMA DE 
ACTUACIÓN INTEGRADA SECTOR NOU 
BETXI,- 
Donde dice: “Tras el debate se pone la propuesta a 
votación que queda aprobada por siete votos a favor 
(P.P.) y seis abstenciones (PSOE, E.U. y B.N).”, 
Debe decir: “Tras el debate se pone la propuesta a 
votación que queda aprobada por siete votos a favor 
(P.P.) y seis en contra (PSOE, E.U. y B.N)”. 
89/2005 DESPACHO ORDINARIO,- 
- Se da cuenta a la Corporación de los siguientes 
asuntos:---Por el Sr. Alcalde se da cuenta de que hay 
una brigada del paro trabajando en la limpieza de los 
barrancos y que aproximadamente el 8 ó 9 de agosto 
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barrancs i que aproximadament el 8 o 9 d'agost 
tindrem una nova brigada que també es dedicarà a 
netejar els barrancs. 
- Informa també el Sr. Blasco que també a través del 
SERVEF del programa ENCORP hi ha una brigada 
de cinc persones que estan pintant el Poliesportiu 
Municipal. L'ajuda d'estes contractacions fa que puga 
acudir-se a més llocs  tant en el nucli urbà com en el 
terme municipal. 
- Resolució de 24 de maig del 2005 de la Direcció 
General d'Ensenyament per la qual es resol la 
convocatòria d'ajudes econòmiques destinades al 
manteniment dels gabinets psicopedagògics escolars, 
concedint a Betxí la subvenció de 9.929 €. 
- Resolució de 20 de juny del 2005 de la Direcció 
General d'Ensenyament per la qual es resol la 
convocatòria d'ajudes econòmiques destinades a la 
Formació de Persones Adultes,  concedint a Betxí la 
quantitat de 13.324,43 €. 
- Resolució de la Direcció General del SERVEF de 
concessió de subvenció de 13.347,55 € per a la 
contractació d'un agent d'ocupació i 
desenvolupament local. 
- Resolució d'11 d'abril del 2005 del director general 
de Servicis Socials per la qual es concedix a 
l'Ajuntament de Betxí subvenció de 26.664,24 € amb 
destí a Servicis Socials Generals. 
- Resolució de 8 de juny del 2005 del director general 
de Servicis Socials per la qual es concedix a 
l'Ajuntament de Betxí subvenció de 7.221,65 € amb 
destí a l'equipament del Centre d'Oci de la Tercera 
Edat. 
- Testimoni de la interlocutòria de desestiment 
134/05, dictat en procediment interposat per Gavela 
Personat, S.L. contra l'aprovació definitiva del 
projecte de reparcel·lació Molí d'en Llop.  
- Pel Sr. alcalde es destaca  la subvenció per a la 
contractació d'un agent de desenvolupament local, 
del 80 per 100 per part de la Conselleria. És una 
figura que es reclamava per l'Ajuntament perquè la 
tasca que pot desenvolupar en estos moments en el 
municipi és important i que podrà descongestionar 
àrees de treball que hui ho estan realitzant amb gran 
esforç. 
 
90/2005,- DONAR COMPTE DE LES 
RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA DEL MES 
D'ABRIL,- 
Es dóna compte a la corporació de les resolucions de 
l'Alcaldia corresponents al mes d'abril de l'any en 
curs, que queden a disposició dels srs. regidors. 
 
91/2005,- DONAR  COMPTE SENTÈNCIA 10 
DE JUNY DEL 2005 SOCIETAT EL 
BOVALAR,- 

tendremos una nueva brigada que también se 
dedicará a limpiar los barrancos. 
- Informa también el Sr. Blasco que también a través 
del SERVEF del programa ENCORP hay una 
brigada de cinco personas que están pintando el 
Polideportivo Municipal. La ayuda de estas 
contrataciones hace que pueda acudirse a más 
lugares  tanto en el casco urbano como en el término 
municipal. 
- Resolución de 24 de mayo del 2005 de la 
Dirección General de Enseñanza por la que se 
resuelve la convocatoria de ayudas económicas 
destinadas al mantenimiento de los gabinetes psico-
pedagógicos escolares, concediendo a Betxí la 
subvención de 9.929 €. 
- Resolución de 20 de junio del 2005 de la Dirección 
General de Enseñanza por la que se resuelve la 
convocatoria de ayudas económicas destinadas a la 
Formación de Personas Adultas,  concediendo a 
Betxí la cantidad de 13.324,43 €. 
- Resolución de la Dirección General del SERVEF 
de concesión de subvención de 13.347,55 € para la 
contratación de un Agente de Empleo y Desarrollo 
Local. 
- Resolución de 11 de abril del 2005 del Director 
General de Servicios Sociales por la que se concede 
al Ayuntamiento de Betxí subvención de 26.664,24 
€ con destino a Servicios Sociales Generales. 
- Resolución de 8 de junio del 2005 del Director 
General de Servicios Sociales por la que se concede 
al Ayuntamiento de Betxí subvención de 7.221,65 € 
con destino al equipamiento del Centro de Ocio de 
la Tercera Edad. 
- Testimonio del Auto de Desestimiento 134/05, 
dictado en procedimiento interpuesto por Gavela 
Personat, S.L. contra la aprobación definitiva del 
proyecto de reparcelación de Molí D’En llop. 
- Por el Sr. Alcalde se destaca  la subvención para la 
contratación de un Agente de Desarrollo Local, del 
80 por 100 por parte de la Consellería. Es una figura 
que se reclamaba por el Ayuntamiento porque la 
tarea que puede desarrollar en estos momentos en el 
municipio es importante y que podrá 
descongestionar áreas de trabajo que hoy lo están 
realizando con gran esfuerzo. 
90/2005,- DAR CUENTA DE LAS 
RESOLUCIONES DE LA ALCALDÍA DEL 
MES DE ABRIL,- 
Se da cuenta a la Corporación de las Resoluciones 
de la Alcaldía correspondientes al mes de abril del 
año en curso, que quedan a disposición de los srs. 
Concejales. 
91/2005,- DAR  CUENTA SENTENCIA 10 DE 
JUNIO DEL 2005 SOCIEDAD EL BOVALAR,- 
Se da cuenta a la Corporación de la Sentencia de 10 
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Es dóna compte a la corporació de la sentència de 10 
de juny del 2005 del Jutjat Contenciós núm. 1 de 
Castelló, recaiguda en recurs contenciós 
administratiu interposat per la societat civil El 
Bovalar contra la procedència de llicència d'obres pel 
reg per goteig, estimatòria d'esta.  
Així mateix es dóna compte que s'ha sol·licitat 
informe a l'advocada de l'Ajuntament que va defensar 
este i anteriors recursos semblants, qui a la vista 
d'esta sentència i de les anteriors de mateix fonament 
i contràries també a l'Ajuntament, desaconsella la 
presentació de recurs contra la sentència recaiguda. 
................. 
Fa la seua presència en la sala el regidor, Sr. Guillén, 
absent fins al moment. 
92/2005,- DELEGACIÓ FUNCIONS 
ALCALDIA,- 
En virtut dels disposat en l'art. 44 del Reial Decret 
2568/86, de 28 de novembre, en relació amb el 47, es 
dóna compte a la corporació de les següents 
resolucions de l'Alcaldia: 
- Resolució de 7 de març del 2005 per la qual es 
deleguen al tinent d'alcalde, Sr. Dionisio Farinós les 
funcions de l'Alcaldia, els dies 8, 9 i 10 de març per 
absència del Sr. Blasco. 
- Resolució de 7 de juliol del 2005 per la qual es 
deleguen a la tinent d'alcalde, Sra. Pilar Martínez  les 
funcions de l'Alcaldia, els dies 9 al 17 de juliol per 
absència del Sr. Blasco. 
93/2005,- RECURS DE REPOSICIÓ 
SUBROGACIÓ PAI CARTONAJES DE LA 
PLANA,- 
Per set vots a favor (PP) i sis abstencions (PSOE, EU 
i  BNV) queda aprovat el dictamen de la Comissió 
d'Hisenda i Governació que trascrit, diu: 
 “Per quatre vots a favor (PP) i quatre abstencions 
(PSOE, EU i BNV) queda dictaminada 
favorablement la proposta de l'Alcaldia que trascrita, 
diu: 
SR. MANUEL BLASCO BALAGUER, alcalde-
president de l'Il·lm. Ajuntament de Betxí (Castelló). 
Vist que en data 28 de juliol del 2004, la mercantil 
CARTONAJES LA PLANA, S.L. va presentar 
davant de l'Ajuntament de Betxí proposta de 
programa i alternativa tècnica del programa per al 
desenvolupament de l'actuació integrada en sòl urbà 
denominada “Cartonajes La Plana”. 
Vist que en data 27 de setembre del 2004, dins dels 
cincs dies, el Sr. Cristóbal i el Sr. Juan Ignacio 
Franch Franch, presenten davant de l'Ajuntament de 
Betxí la proposició juridicoeconòmica, sent l'única 
presentada. 
Vist que el Ple de data 3 de març del 2005 en  relació 
a l'expedient del programa d'actuació integrada en sòl 
urbà, denominada “Cartonajes la Plana” va adoptar 

de junio del 2005 del JuzgadoContencioso nº 1 de 
Castellón, recaída en recurso contencioso 
administrativo interpuesto por la Sociedad Civil El 
Bovalar contra la procedencia de licencia de obras 
por el riego por goteo, estimatoria de esta.  
Asimismo se da cuenta de que se ha solicitado 
informe a la Abogada del Ayuntamiento que 
defendió este y anteriores recursos similares quien a 
la vista de esta sentencia y de las anteriores de 
mismo fundamento y contrarias también al 
Ayuntamiento, desaconseja la presentación de 
recurso contra la sentencia recaida. 
................. 
Hace su presencia en la sala el concejal, Sr. Guillén, 
ausente hasta el momento. 
92/2005,- DELEGACIÓN FUNCIONES 
ALCALDÍA,- 
En virtud de los dispuesto en el art. 44 del Real 
Decreto 2568/86, de 28 de noviembre, en relación 
con el 47, se da cuenta a la Corporación de las 
siguientes resoluciones de la Alcaldía: 
- Resolución de 7 de marzo del 2005 por la que 

se delegan al Teniente de Alcalde, D. Dionisio 
Farinós las funciones de la Alcaldía, los días 8, 9 
y 10 de marzo por ausencia del Sr. Blasco. 

- Resolución de 7 de julio del 2005 por la que se 
delegan a la Teniente de Alcalde, Dª Pilar 
Martínez  las funciones de la Alcaldía, los días 9 
al 17 de julio por ausencia del Sr. Blasco. 

93/2005,- RECURSO DE REPOSICIÓN 
SUBROGACIÓN PAI CARTONAJES DE LA 
PLANA,- 
Por siete votos a favor (P.P.) y seis abstenciones 
(PSOE, E.U. y  B.N.) queda aprobado el dictamen 
de la Comisión de Hacienda y Gobernación que 
trascrito, dice: 
 “Por cuatro votos a favor (P.P.) y cuatro 
abstenciones (PSOE, E.U. y  B.N.) queda 
dictaminada favorablemente la propuesta de la 
Alcaldía que trascrita, dice: 
D. MANUEL BLASCO BALAGUER, Alcalde-
Presidente del Ilmo. Ayuntamiento de Betxí 
(Castellón). 
Resultando que en fecha 28 de julio de 2004, la 
mercantil CARTONAJES LA PLANA, S.L. 
presentó ante el Ayuntamiento de Betxí propuesta 
de Programa y Alternativa Técnica del Programa 
para el desarrollo de la Actuación Integrada en suelo 
urbano denominada “Cartonajes La Plana”. 
Resultando que en fecha 27 de septiembre de 2004, 
dentro de los cincos días, D. Cristóbal y D. Juan 
Ignacio Franch Franch, presentan ante el 
Ayuntamiento de Betxí la Proposición Jurídico-
Económica, siendo la única presentada. 
Resultando que el Pleno de fecha 3 de marzo de 
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l'acord  d'aprovar provisionalment el document 
d'homologació, pla de reforma interior i projecte 
d'urbanització de la unitat d'execució “Cartonajes la 
Plana” de les NNSS de Betxí i declarar agent 
urbanitzador al Sr. Cristóbal i Sr. Ignacio Franch 
Franch amb DNI núm. 18.950.403 i núm. 18.950.403.
Vist que en data 6 d'abril del 2005 la mercantil 
CARTONAJES LA PLANA sol·licita la subrogació, 
reclamant la condició d'agent urbanitzador. 
Vist que el Ple  en data 14 d'abril del 2005 va acordar 
la subrogació sol·licitada per CARTONAJES LA 
PLANA, S.L. qui haurà d'assumir i garantir els 
mateixos compromisos, garanties i obligacions 
impostos a l'adjudicatari. 
Vist que en data 9 de juny del  2005, el Sr. Cristóbal i 
el Sr. Ignacio Franch Franch presenten recurs de 
reposició contra l'acord plenari de data 14 d'abril del 
2005 pel qual es concedix la subrogació sol·licitada 
per la mercantil CARTONATGES LA PLANA com 
a agent urbanitzador del PAI “Cartonajes La Plana”. 
Atés l'informe jurídic de l'assessor urbanista, Sr. 
Garcia Nebot de data 18 de juliol del 2005 recaigut 
sobre el particular, així com la seua proposta de 
resolució.  
Vist l'anterior, es redacta la següent PROPOSTA DE 
RESOLUCIÓ: 
PRIMER.- Fer seu l'informe de l'assessor-urbanista 
Sr. Vicente J. Garcia Nebot de data 18 de juliol  del 
2005 sobre el recurs de reposició contra l'acord 
plenari de data 14 d'abril del 2005 i la seua proposta 
de resolució en els termes que es transcriu: 
ASSUMPTE: Recurs de Reposició del Sr. Cristóbal i 
el Sr. Ignacio Franch Franch contra l'acord del Ple 
de l'Ajuntament de Betxí de data 14 d'abril del 2005 
pel qual s'aprova concedir la subrogació sol·licitada 
per la mercantil Cartonajes La Plana del PAI “ 
CARTONAjES DE LA PLANA” 
CONTINGUT:   
Vist el recurs de reposició contra l'acord del Ple de 
l'Ajuntament de data 14 d'abril del 2005. 
INFORME 
Els interessats fonamenten el seu recurs en una única 
al·legació i consideren que es dóna la nul·litat de ple 
dret respecte a la sol·licitud i acord de concessió de 
subrogació com a agent urbanitzador a la mercantil 
Cartonajes La Plana. 

a) Partixen de la base que li ha sigut adjudicat 
per subrogació el PAI “CARTONAJES LA 
PLANA”  a la mercantil Cartonajes La 
Plana sense haver seguit el procés, per a 
l'adquisició de la condició d'agent 
urbanitzador, per no haver omplit la fase 
concursal de presentar la proposició 
juridicoeconòmica que establix la Llei 
Reguladora de l'Activitat Urbanística. 

2005 en  relación al expediente del Programa de 
Actuación Integrada en suelo urbano, denominada 
“Cartonajes la Plana” adoptó el  acuerdo de aprobar 
provisionalmente el Documento de Homologación, 
Plan de Reforma Interior y Proyecto de 
Urbanización de la Unidad de Ejecución “Cartonajes 
la Plana” de las NNSS de Betxí y declarar Agente 
Urbanizador a D. Cristóbal y D. Ignacio Franch 
Franch con D.N.I. nº 18.950.403 y nº 18.950.403. 
Resultando que en fecha 6 de abril de 2005 la 
mercantil CARTONAJES LA PLANA solicita la 
subrogación, reclamando la condición de Agente 
Urbanizador. 
Resultando que el Pleno  en fecha 14 de abril de 
2005 acordó la subrogación solicitada por 
CARTONAJES LA PLANA, S.L. quién tendrá que 
asumir y garantizar los mismos compromisos, 
garantías y obligaciones impuestos al adjudicatario. 
Resultando que en fecha 9 de junio de  2005, D. 
Cristóbal y D. Ignacio Franch Franch presentan 
Recurso de Reposición contra el Acuerdo Plenario 
de fecha 14 de abril de 2005 por el cual se concede 
la subrogación solicitada por la mercantil 
CARTONAJES LA PLANA como agente 
urbanizador del P.A.I. “Cartonajes La Plana”. 
Considerando el informe jurídico del asesor 
urbanista, Sr. Garcia Nebot de fecha 18 de julio de 
2005 recaído sobre el particular, así como su 
propuesta de resolución.  
Visto lo anterior, se redacta la siguiente 
PROPUESTA DE RESOLUCIÓN: 
PRIMERO.- Hacer suyo el informe del asesor-
urbanista D. Vicente J. Garcia Nebot de fecha 18 de 
julio  de 2005 sobre el recurso de reposición contra 
el Acuerdo Plenario de fecha 14 de abril de 2005 y 
su propuesta de resolución en los términos que se 
transcribe: 
ASUNTO: Recurso de Reposición de D. Cristóbal y 
D: Ignacio Franch Franch contra el acuerdo del 
Pleno del Ayuntamiento de Betxí de fecha 14 de 
abril de 2005 por el que se aprueba conceder la 
subrogación solicitada por la mercantil Cartonajes 
La Plana del PAI “ CARTONAJES DE LA 
PLANA” 
CONTENIDO:   
Visto el Recurso de Reposición contra el acuerdo del 
Pleno del Ayuntamiento de fecha 14 de abril de 
2005. 
INFORMO 
Los interesados fundamentan su recurso en una 
única alegación y consideran que se da la Nulidad de 
pleno derecho respecto a la solicitud y acuerdo de 
concesión de subrogación como agente urbanizador 
a la mercantil Cartonajes La Plana. 
• Parten de la base que le ha sido adjudicado por 
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La mercantil, no pot adquirir la condició d'agent 
urbanitzador i per tant, no pot subrogar-se ja que no 
ha plantejat costos, fases, convenis amb 
l'administració i mitjans de subrogar-se de costos 
d'urbanització. 
Com a suport de la seua tesi exposen una reproducció 
del contingut literal d'alguns  articles de la 
LRAU: 
Art. 5. Gestió de l'activitat urbanística i 
intervenció dels particulars. 
Art.7.  Formes de gestió de les actuacions. 
Subratllen l'últim paràgraf de l'apartat 2, de tal 
manera que “La gestió és indirecta quan 
l'Administració delega la condició d'agent 
urbanitzador adjudicant-la a favor d'una iniciativa 
empresarial seleccionada en pública competència”. 
Art.32. Documentació del programa per al 
desenvolupament d'actuacions integrades. Consideren  
que la mercantil Cartonajes la Plana no ha executat 
en termini tots  els requisits per a la fase concursal 
per no presentar en termini la seua proposició 
economicofinancera. 
Art. 44. Col·laboració particular en l'elaboració dels 
programes. 
Art. 45. Iniciació del procediment a iniciativa d'un 
particular. 
Art. 46. Informació pública i simultània competència 
entre iniciatives. 
Art. 47. Aprovació i adjudicació. 
Transcriuen  el contingut literal dels articles 44, 45 i 
46 i assenyalen que la mercantil que va ser qui va 
presentar l'alternativa tècnica, va deixar decaure el 
seu dret al no presentar la proposició 
economicofinancera com es desprén dels  esmentats 
articles de la LRAU. 
En relació a l'art. 47  tan sols mostren els paràgrafs 1r 
i 2º-1º i afigen que “En cap moment menciona que es 
puga adjudicar a qui no formula proposició 
jurídicoeconòmica”. 
En principi hem d'assenyalar  que la part que invoca 
la nul·litat de ple dret ha de raonar la concurrència 
d'algun dels vicis previstos, sent insuficient la mera 
al·legació que tal nul·litat existix.  
No obstant això, els recurrents no motiven la 
concurrència del vici que ocasiona la nul·litat que 
consideren que es recull en l'article 62 de la Llei de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. Es limiten a la 
reproducció literal de diversos articles que detallen de 
forma general l'esperit de la LRAU, o al·ludixen a la 
documentació necessària que ha de contindre un 
programa o al procediment a seguir per iniciativa 
particular, i manifesten que “la llei preveu un 
procediment semblant al concursal amb uns terminis 
i unes determinacions que la mercantil Cartonajes La 

subrogación el PAI “CARTONAJES LA 
PLANA”  a la mercantil Cartonajes La Plana sin 
haber seguido el proceso, para la adquisición de 
la condición de agente urbanizador, por no haber 
cumplimentado la fase concursal de presentar la 
Proposición Jurídico-Económica que establece la 
Ley Reguladora de la Actividad Urbanística. 

La mercantil, no puede adquirir la condición de 
agente urbanizador y por tanto, no puede subrogarse 
ya que no ha planteado costes, fases, convenios con 
la administración y medios de resarcirse de costes de 
urbanización. 
Como apoyo de su tesis exponen una reproducción 
del contenido literal de algunos  artículos de la 
LRAU: 
Art. 5. Gestión de la actividad urbanística e 
intervención de los particulares. 
Art.7.  Formas de gestión de las actuaciones. 
Subrayan el último párrafo del apartado 2, de tal 
manera que “La gestión es indirecta cuando la 
Administración delega la condición de Agente 
Urbanizador adjudicándola a favor de una iniciativa 
empresarial seleccionada en pública competencia”. 
Art.32. Documentación del programa para el 
desarrollo de actuaciones integradas.  Consideran  
que la mercantil Cartonajes la Plana no ha 
cumplimentado en plazo todos los requisitos para la 
fase concursal al no presentar en plazo su 
proposición económico- financiera. 
Art. 44. Colaboración particular en la elaboración de 
los Programas. 
Art. 45. Iniciación del procedimiento a iniciativa de 
un particular. 
Art. 46. Información pública y simultánea 
competencia entre iniciativas. 
Art. 47. Aprobación y adjudicación. 
Transcriben  el contenido literal de los artículos 44, 
45 y 46 y señalan que la mercantil que fue quién 
presentó la alternativa técnica, dejó decaer su 
derecho al no presentar la proposición económico-
financiera como se desprende de los  citados 
artículos de la LRAU. 
En relación al art. 47  tan solo muestran los párrafos 
1º y 2º-1º y añaden que “En ningún momento 
menciona que se pueda adjudicar a quién no formula 
proposición jurídico-económica”. 
En principio debemos  señalar que la parte que 
invoca la nulidad de pleno derecho debe razonar la 
concurrencia de alguno de los vicios previstos, 
siendo insuficiente la mera alegación de que tal 
nulidad existe.  
Sin embargo, los recurrentes no motivan la 
concurrencia del vicio que ocasiona la nulidad que 
consideran recogida en el artículo 62 de la Ley de 
Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas 
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Plana, S.L. que va presentar l'alternativa tècnica va 
deixar decaure el seu dret al no presentar en termini 
la seua proposició juridicoeconòmica”. 
No estem davant del procediment de contractació per 
concurs general que ressenyen els al·legants. 
L'administració ha seguit el correcte procediment 
rector de les actuacions urbanístiques a tenor de 
l'article 47 de la LRAU que regula l'aprovació i 
adjudicació d'un programa i en particular el paràgraf 
5t.2 que disciplina el dret de subrogació. 
Els interessats fan referència a l'article 47 de la 
LRAU però només indiquen els paràgrafs 1r i 2n i en 
particular el paràgraf 2n.1 que establix “El mateix 
acord podrà adjudicar, motivadament, l'execució del 
programa aprovat a favor de qui haguera formulat la 
proposició juridicoeconòmica i assumit l'alternativa 
tècnica més adequada per a executar l'actuació ” i 
afigen que “en cap moment menciona este paràgraf 
que es puga adjudicar a qui no formula proposició 
juridicoeconòmica”. 
Amb data 3 de març del 2005 mitjançant un acord 
plenari l'Ajuntament va complir àmpliament este 
precepte i va adjudicar el PAI als germans Franch 
Franch 
No obstant això, els al·legants s'obliden que la llei 
preveu en l'esmentat article 47- paràgraf 5t.2  que 
“qui formule l'alternativa tècnica original que 
servisca de base per a l'aprovació del programa pot 
subrogar-se en el lloc i lloc de l'adjudicatari 
particular triat, assumint i garantint els mateixos 
compromisos, garanties i obligacions impostos a 
este....” 
El que justifica el dret de subrogació és que hi haja 
un projecte empresarial amb iniciativa pròpia que 
servisca de base per a l'aprovació del programa. En 
cap moment s'obliga a l'interessat a presentar 
proposició juridicoeconòmica. 
En este sentit cal ressenyar  l'article 45.1 de la LRAU 
que disposa “tota persona, siga o no propietària del 
terreny, pot sol·licitar de l'alcalde que sotmeta a 
informació pública una alternativa tècnica de 
programa comprensiva  dels documents expressats en 
els apartats A) i B) de l'article 32 i, si és el cas 
acompanyada d'una proposta de planejament o/i de 
projecte d'urbanització”. 
Els apartats A) i B) de l'article 32 de la LRAU fan 
referència a la còpia de la cèdula d'urbanització i a 
l'avantprojecte d'urbanització, en cap moment 
assenyala com a document obligatori  a presentar 
amb l'alternativa tècnica la proposició 
juridicoeconòmica. 
Per tant, qui inicia un procediment de programació 
adquirix automàticament un dret que l'eximix, encara 
que no resulte del tot aconsellable, de presentar 
ofertes juridicoeconòmiques, davall el risc que si no 

y del Procedimiento Administrativo Común. Se 
limitan a la reproducción literal de varios artículos 
que detallan de forma general el espíritu de la 
LRAU, ó aluden a la documentación necesaria que 
debe contener un programa ó al procedimiento  a 
seguir por iniciativa particular, y manifiestan que  
“la ley prevé un procedimiento parecido al concursal 
con unos plazos y unas determinaciones que la 
mercantil Cartonajes La Plana, S.L. que presentó la 
alternativa técnica dejó decaer su derecho al no 
presentar en plazo su proposición jurídico-
económica”. 
No estamos ante el procedimiento de contratación 
por concurso general que reseñan los alegantes. 
La administración ha seguido el correcto 
procedimiento rector de las actuaciones urbanísticas 
a tenor del artículo 47 de la LRAU que regula la 
aprobación y adjudicación de un Programa y en 
particular el párrafo 5º.2 que disciplina el derecho de 
subrogación. 
Los interesados hacen referencia al artículo 47 de la 
LRAU pero sólo indican los párrafos 1º y 2º y en 
particular el párrafo 2º.1 que establece “El mismo 
acuerdo podrá adjudicar, motivadamente, la 
ejecución del Programa aprobado a favor de quien 
hubiera formulado la proposición jurídico-
económica y asumido la alternativa técnica más 
adecuada para ejecutar la  Actuación” y añaden que 
“en ningún momento menciona este párrafo que se 
pueda adjudicar a quién no formula proposición 
jurídico-económica”. 
Con fecha 3 de marzo de 2005 mediante acuerdo 
plenario el Ayuntamiento cumplió ampliamente este 
precepto y adjudicó el PAI a los Hnos Franch Franch
Sin embargo, los alegantes se olvidan que la ley 
prevé en el citado artículo 47- párrafo 5º.2  que 
“quien formule la alternativa técnica original que 
sirva de base para la aprobación del Programa puede 
subrogarse en el lugar y puesto del adjudicatario 
particular elegido, asumiendo y garantizando los 
mismos compromisos, garantías y obligaciones 
impuestos a éste....” 
Lo que justifica el derecho de subrogación es que 
haya un proyecto empresarial con iniciativa propia 
que sirva de base para la aprobación del Programa. 
En ningún momento se obliga al interesado a 
presentar proposición jurídico-económica. 
En este sentido hay que reseñar  el artículo 45.1 de 
la LRAU que dispone “toda persona, sea o no 
propietaria del terreno, puede solicitar del Alcalde 
que someta a información pública una alternativa 
técnica de Programa comprensiva de  los 
documentos expresados en los apartados A) y B) del 
artículo 32 y, en su caso acompañada de una 
propuesta de planeamiento o/y de Proyecto de 
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es presentara en competència alguna oferta, l'actuació 
integrada no podria programar-se. 

 
En este sentit, els autors Luciano Parejo Alfonso i 
Francisco Blanc Clavero en el seu tractat “Dret 
Urbanístic Valencià”, p. 374, la Llei Reguladora de 
l'Activitat Urbanística instituïx certs beneficis per a 
qui provoca la pública concurrència i assumix 
l'obligació de promoure una iniciativa de programa a 
risc de ser vençut en concurs per tercers competidors 
que ulteriorment presenten alternatives a la seua. 
Estos beneficis són el dret de subrogació i el de 
reintegrament. 
En el present cas, el fet d'haver presentat la mercantil 
Cartonajes La Plana la primera i única alternativa 
explica que ens trobem davant de l'alternativa tècnica 
original, fonament de l'aprovació del programa i en 
conseqüència davant del primer requisit previst per la 
llei perquè procedisca el dret de subrogació. 
Cartonajes La Plana ha formulat l'alternativa tècnica 
original per al desenvolupament de l'actuació 
integrada en sòl urbà denominada “Cartonajes La 
Plana” que inclou pla de reforma interior i projecte 
d'urbanització  i l'Ajuntament ha aprovat per 
resolució de data  3 de març del 2005 l’esmentada 
alternativa tècnica,  per consegüent la mercantil té 
dret a la subrogació  
A més, la proposició juridicoeconòmica presentada 
pels interessats s'ha fonamentat en l'única alternativa 
tècnica original aprovada i presentada  per la 
mercantil Cartonajes La Plana. 
En conclusió,  PROPOSE: 
PRIMER.-  Admetre a tràmit el recurs de reposició 
interposat pel Sr. Cristóbal i el Sr. Ignacio Franch 
Franch contra l'acord adoptat pel Ple de l'Ajuntament 
de data 14 d'abril del 2005. 
SEGON.- Desestimar el recurs interposat pel Sr. 
Cristóbal i el Sr. Ignacio Franch Franch contra l'acord 
adoptat pel Ple de l'Ajuntament de data 14 d'abril del 
2005 de conformitat amb les motivacions exposades i 
per no existir causes determinades de nul·litat del 
procediment. 
TERCER.- Notificar la present resolució als 
interessats, fent-se constar que contra esta, que posa 
fi a la via administrativa, podrà interposar recurs 
contenciós administratiu davant del Jutjat Contenciós 
Administratiu de Castelló, en el termini de dos mesos 
a comptar de l'endemà a aquell en què reba la 
notificació. Tot això segons disposen els articles 8 i 
46 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, Reguladora de 
la Jurisdicció contenciosa administrativa. No obstant 
això, l'interessat podrà exercitar qualsevol altre recurs 
o acció que estimen procedent. 
Betxí,  20 de juliol del 2005 L'ALCALDE-
PRESIDENT Sign. Manuel Blasco Balaguer” 

Urbanización”. 
Los apartados A) y B) del artículo 32 de la LRAU 
hacen referencia a la Copia de la Cédula de 
Urbanización y al Anteproyecto de Urbanización, en 
ningún momento señala como documento 
obligatorio  a presentar con la alternativa técnica la 
proposición jurídico-económica. 
Por lo tanto, quien inicia un procedimiento de 
programación adquiere automáticamente un derecho 
que le exime, aunque no resulte del todo 
aconsejable, de presentar ofertas jurídico-
económicas, bajo el riesgo de que si no se presentara 
en competencia alguna oferta, la Actuación 
Integrada no podría programarse. 
En este sentido, los autores Luciano Parejo Alfonso 
y Francisco Blanc Clavero en su tratado “Derecho 
Urbanístico Valenciano”, pag. 374, la Ley 
Reguladora de la Actividad Urbanística instituye 
ciertos beneficios para quien provoca la pública 
concurrencia y asume la obligación de promover una 
iniciativa de Programa a riesgo de ser vencido en 
concurso por terceros competidores que 
ulteriormente presenten alternativas a la suya. Estos 
beneficios son el derecho de subrogación y el de 
reintegro. 
En el presente caso, el hecho de haber presentado la 
mercantil Cartonajes La Plana la primera y única 
alternativa explica que nos encontremos ante la 
alternativa técnica original, fundamento de la 
aprobación del Programa y en consecuencia ante el 
primer requisito previsto por la ley para que proceda 
el derecho de subrogación. 
Cartonajes La Plana ha formulado la Alternativa 
Técnica original para el desarrollo de la Actuación 
Integrada en suelo urbano denominada “Cartonajes 
La Plana” que incluye Plan de Reforma Interior y 
Proyecto de Urbanización  y el Ayuntamiento ha 
aprobado por resolución de fecha  3 de marzo de 
2005 dicha alternativa técnica,  por consiguiente la 
mercantil tiene derecho a la subrogación  
Además, la proposición jurídico-económica 
presentada por los interesados se ha fundamentado 
en la única alternativa técnica original aprobada y 
presentada  por la mercantil Cartonajes La Plana. 
En conclusión,  PROPONGO: 
PRIMERO.-  Admitir a trámite el recurso de 
reposición interpuesto por D. Cristóbal y D. Ignacio 
Franch Franch contra el acuerdo adoptado por el 
Pleno del Ayuntamiento de fecha 14 de abril de 
2005. 
SEGUNDO.- Desestimar el recurso interpuesto por 
D. Cristóbal y D. Ignacio Franch Franch contra el 
acuerdo adoptado por el Pleno del Ayuntamiento de 
fecha 14 de abril de 2005 en conformidad con las 
motivaciones expuestas y por no existir causas 
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94/2005,- MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 6 
DE LES NORMES SUBSIDIÀRIES,- 
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que transcrit diu: 
Per sis vots a favor (PP i PSOE) i dos abstencions 
(EU i BNV) queda dictaminada favorablement la 
següent proposta de l'Alcaldia: 
Vist que per acord del Ple de l'Ajuntament de data 14 
d'abril del 2005, es va acordar sotmetre a informació 
pública l'expedient de modificació puntual núm. 6 de 
les normes subsidiàries de Betxí, relativa a la 
modificació dels articles 2.2.3, 2.4.2, 2.4.4, 2.4.5, 
2.4.6 i 3.4.3.1.1. 
Vist que en el DOGV núm. 5016 de data 30 de maig 
del 2005, es va sotmetre a informació pública, per un 
període d'un mes, l'expedient de modificació puntual 
núm. 6 de les normes subsidiàries de Betxí abans 
referit, sense que durant tal termini s'haja presentat 
cap al·legació respecte d'això. 
Atés el que disposen els arts.38 i següents de la Llei 
Reguladora de l'Activitat Urbanística i els arts.158 i 
ss del Reglament de Planejament de la Comunitat 
Valenciana, i l'art.47.2.ll) de la Llei 7/85, Reguladora 
de les Bases de Règim Local, esta Alcaldia proposa 
al Ple de la corporació l'adopció de l'acord següent: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment la modificació 
puntual núm. 6 de les normes subsidiàries de Betxí, 
relativa a la modificació dels articles 2.2.3, 2.4.2, 
2.4.4, 2.4.5, 2.4.6 i 3.4.3.1.1. 
SEGON.- Remetre l'expedient a la Conselleria de 
Territori i Vivenda interessant la seua aprovació 
definitiva. 
Betxí, 18 de juliol del 2005 L'ALCALDE-
PRESIDENT Sign: Manuel Blasco Balaguer” 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Guillén: Quan es va proposar en el Ple anterior ja 
es va abstindre, diu, ara també s'abstindrà perquè en 
un principi serà l'Ajuntament que s'entén per 
declaració d'interés comunitari, encara que després 

determinadas de nulidad del procedimiento. 
TERCERO.- Notificar la presente resolución a los 
interesados, haciéndose constar que contra la misma, 
que pone fin a la vía administrativa, podrá interponer 
recurso contencioso-administrativo ante el Juzgado 
Contencioso-Administrativo de Castellón, en el 
plazo de dos meses a contar desde el día siguiente a 
aquel en que reciba la notificación. Todo ello según 
disponen los artículos 8 y 46 de la Ley 29/1998, de 
13 de julio, Reguladora de la Jurisdicción 
Contencioso-Administrativa. No obstante, el 
interesado podrá ejercitar cualquier otro recurso o 
acción que estimen procedente. 
Betxí, a  20 de julio de 2005 EL ALCALDE-
PRESIDENTE Fdo. Manuel Blasco Balaguer” 
94/2005,- MODIFICACIÓN PUNTUAL Nº 6 DE
NORMAS SUBSIDIARIAS,- 
Por Secretaría se da lectura al dictamen emitido por la
Comisión de Hacienda y Gobernación que trascrito
dice: 
Por seis votos a favor (P.P. y PSOE) y dos 
abstenciones (E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
Visto que por acuerdo del Pleno del Ayuntamiento 
de fecha 14 de abril de 2005, se acordó someter a 
información pública el expediente de modificación 
puntual nº 6 de las Normas Subsidiarias de Betxí, 
relativa a la modificación de los artículos 2.2.3, 
2.4.2, 2.4.4, 2.4.5, 2.4.6 y 3.4.3.1.1. 
Visto que en el DOGV nº 5016 de fecha 30 de mayo 
de 2005, se sometió a información pública, por un 
periodo de un mes, el expediente de modificación 
puntual nº 6 de las Normas Subsidiarias de Betxí 
antes referido, sin que durante dicho plazo se haya 
presentado alegación alguna al respecto. 
Considerando lo dispuesto en los arts.38 y siguientes 
de la Ley Reguladora de la Actividad Urbanística y 
los arts.158 y ss del Reglamento de Planeamiento de 
la Comunidad Valenciana, y el art.47.2.ll) de la Ley 
7/85, Reguladora de las Bases de Régimen Local, 
esta Alcaldía propone al Pleno de la Corporación la 
adopción del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.-Aprobar provisionalmente la 
modificación puntual nº 6 de las Normas 
Subsidiarias de Betxí, relativa a la modificación de 
los artículos 2.2.3, 2.4.2, 2.4.4, 2.4.5, 2.4.6 y 
3.4.3.1.1. 
SEGUNDO.-Remitir el expediente a la Conselleria 
de Territorio y Vivienda interesando su aprobación 
definitiva. 
Betxí, a 18 de julio de 2005 EL ALCALDE-
PRESIDENTE Fdo: Manuel Blasco Balaguer” 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Guillén: Cuando se propuso en el Pleno anterior 
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també serà Conselleria qui decidisca, però sempre 
que l'Ajuntament decidisca prèviament. Com la 
situació pot quedar ambigua i no coneix la 
repercussió, el seu grup s’abstindrà 
Sr. Nebot: Justifica el canvi del vot. Diu que el seu 
grup s'abstindrà per la prevenció que els oferixen els 
temes urbanístics en l'actualitat. Opina que haurien de 
deixar de tramitar-se modificacions puntuals i 
aprovar un pla general que és el que correspondria. 
Sr. Blasco: Explica que esta modificació, la núm. 6, 
és la possible ubicació en sòl urbà d'una gasolinera a 
iniciativa de la Caixa Rural, concretament al costat 
del magatzem municipal. El dir si és o no d'interés 
comunitari, a part de ser decisió municipal, també ha 
de tindre's en compte la massa social que hi ha 
darrere d'un projecte. La ubicació de la gasolinera en 
l’esmentada zona exigix unes condicions que hui no 
es tenen pel que fa falta canviar les normes 
subsidiàries en este punt. Eixe projecte és recolzat per 
l'equip de govern. 
Sr. Guillén: No parla de projectes, sinó d'una 
modificació puntual de normes subsidiàries que pot 
afectar més sol·licituds o  més peticions. S'absté 
quant a la modificació puntual no quant a la proposta 
de la Caixa Rural. 
Diu el Sr. Blasco que l'expedient ve motivat per eixe 
projecte, és una modificació per a este tema i no per a 
un altre. 
Després del debat es posa el dictamen a votació que 
queda aprovat per set vots a favor (PP) i sis 
abstencions (PSOE, EU i BNV). 
 
 
 
 
 
 
95/2005,- ACCEPTACIÓ TERRENYS 
DOTACIONALES SENYORA PIQUER,- 
Per dotze vots a favor (PP, PSOE i BNV) i una 
abstenció (EU) queda aprovat el dictamen de la 
Comissió d'Hisenda i Governació que transcrit diu: 
“Per sis vots a favor (PP i PSOE) i dos abstencions 
(EU i BNV) queda dictaminada favorablement la 
següent proposta de l'Alcaldia: 
Vist que pel Ple de la corporació de data 7 d'octubre 
del 2004 es va aprovar el conveni urbanístic de cessió 
de terrenys de data 4 de juny del 2004 subscrit entre 
la propietat de la Sra. Carmen Piquer Franch i 
l'Ajuntament, per estar destinat el mateix a vial 
públic, final del carrer País Valencià, junt amb la  
rotonda sud. 
Vist que, per mitjà d'escriptura de 23 de març del 
2005, la Sra. Carmen Piquer Franch, cedix 
gratuïtament a favor de l'Ajuntament de Betxí, en 

ya se abstuvo, dice, ahora también se abstendrá 
porque en un principio será el Ayuntamiento que se 
entiende por declaración de interés comunitario, 
aunque luego también será Consellería quien decida, 
pero siempre que el Ayuntamiento decida 
previamente. Como la situación puede quedar 
ambigua y no conoce la repercusión, su grupo va a 
abstenerse. 
Sr. Nebot: Justifica el cambio del voto. Dice que su 
grupo se abstendrá por la prevención que les ofrecen 
los temas urbanísticos en la actualidad. Opina que 
deberían dejar de tramitarse modificaciones 
puntuales y aprobar un Plan General que es lo que 
correspondería. 
Sr. Blasco: Explica que esta modificación, la nº 6, es 
la posible ubicación en suelo urbano de una 
gasolinera a iniciativa de la Caja Rural, 
concretamente al lado del almacén municipal. El 
decir si es o no de interés comunitario a parte de ser 
decisión municipal también ha de tenerse en cuenta 
la masa social que hay detrás de un proyecto. La 
ubicación de la gasolinera en dicha zona exige unas 
condiciones que hoy no se tienen por lo que se 
precisa cambiar las Normas Subsidiarias en este 
punto. Ese proyecto es apoyado por el equipo de 
gobierno. 
Sr. Guillén: No habla de proyectos, sino de una 
modificación puntual de Normas Subsidiarias que 
puede afectar a más solicitudes o  más peticiones. Se 
abstiene en cuanto a la modificación puntual no en 
cuanto a la propuesta de la Caja Rural. 
Dice el Sr. Blasco que el expediente viene motivado 
por ese proyecto, es una modificación para este tema 
y no para otro. 
Tras el debate se pone el dictamen a votación que 
queda aprobado por siete votos a favor (P.P.) y seis 
abstenciones (PSOE, E.U. y B.N.) 
95/2005,- ACEPTACIÓN TERRENOS 
DOTACIONALES SEÑORA PIQUER,- 
Por doce votos a favor (P.P., PSOE y B.N.) y una 
abstención (E.U.) queda aprobado el dictamen de la 
Comisión de Hacienda y Gobernación que trascrito 
dice: 
“Por seis votos a favor (P.P. y PSOE) y dos 
abstenciones (E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
Resultando que por el Pleno de la Corporación de 
fecha 7 de octubre de 2004 se aprobó el Convenio 
Urbanístico de Cesión de terrenos de fecha 4 de 
junio de 2004 suscrito entre la propiedad Dª Carmen 
Piquer Franch y el Ayuntamiento, por estar 
destinado el mismo a vial público, final de la calle 
País Valencià, junto a la  rotonda sur. 
Resultando que, mediante escritura de 23 de marzo 
de 2005, Dª Carmen Piquer Franch, cede 
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concepte de cessió de vials, la parcel·la d'una 
superfície de 282,03 m2, per estar destinat a vial 
públic, final del carrer del País Valencià, junt amb la 
rotonda sud. 
Vist que eixe terreny forma part de la xarxa pública 
de comunicacions, per la qual cosa l'Ajuntament ha 
de procedir a la seua adquisició pels mecanismes 
legalment previstos, entre ells la cessió gratuïta en 
compliment de les obligacions urbanístiques. 
Atés l'interés municipal que concorre en l'adquisició i 
incorporació al seu patrimoni de vials que les normes 
subsidiàries vigents arreplega com a públics, d'acord 
amb les prescripcions de la Llei 6/1994, de 15 de 
novembre, de la Generalitat Valenciana, Reguladora 
de l'Activitat Urbanística, i la competència de 
l'Ajuntament Ple per a l'adquisició de béns, d'acord 
amb l'art.23.1.a) del RDL 781/86, de 18 d'abril, pel 
qual s'aprova el text refós de les disposicions legals 
vigents en matèria de règim local, esta Alcaldia 
proposa al Ple de la corporació l'adopció de l'acord 
següent: 
PRIMER.- Acceptar la cessió gratuïta de la parcel·la 
de superfície de 282,03 m2 de terreny, destinats a vial 
públic final del carrer del País Valencià, junt amb la 
rotonda sud, en compliment de les obligacions 
urbanístiques, efectuada per la Sra. Carmen Piquer 
Franch. La cessió de vials s'efectua lliure de 
càrregues i de gravàmens. 
SEGON.- Notificar este acord al que cedix a favor de 
l'Ajuntament dels terrenys de domini públic 
acceptats. 
TERCER.- Autoritzar al Sr. Manuel Blasco Balaguer, 
alcalde president de l'Il·lm. Ajuntament de Betxí, o a 
qui legalment el substituïsca o succeïsca, tan 
àmpliament com en dret siga possible, per a la 
subscripció de la documentació oportuna per a 
l'execució del present acord. 
QUART.- Incloure en l'Inventari Municipal de Béns 
els béns abans indicats com béns de domini públic 
destinats a l'ús públic. 
Betxí, 20 de juliol del 2005 L'ALCALDE-
PRESIDENT Sign: Manuel Blasco Balaguer” 
 
 
 
 
96/2005,- DONAR COMPTE  MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES, PRIMER TRIMESTRE 
2005,- 
SR. MANUEL BLASCO BALAGUER, alcalde 
president de l'Il·lm. Ajuntament de Betxí (Castelló). 
Per la present dóna compte al Ple de la corporació 
municipal de la relació detallada de  modificacions 
pressupostàries aprovades per resolució d'esta 
Alcaldia presidència durant el primer trimestre de 

gratuitamente a favor del Ayuntamiento de Betxí, en 
concepto de cesión de viales, la parcela de una 
superficie de 282,03 m2, por estar destinado a vial 
público, final calle Pais Valencià, junto a la rotonda 
sur. 
Resultando que dicho terreno forma parte de la red 
pública de comunicaciones, por lo que el 
Ayuntamiento debe proceder a su adquisición por 
los mecanismos legalmente previstos, entre ellos la 
cesión gratuita en cumplimiento de las obligaciones 
urbanísticas. 
Considerando el interés municipal que concurre en 
la adquisición e incorporación a su patrimonio de 
viales que las Normas Subsidiarias vigentes recoge 
como públicos, de acuerdo con las prescripciones de 
la Ley 6/1994, de 15 de noviembre, de la Generalitat 
Valenciana, Reguladora de la Actividad Urbanística, 
y la competencia del Ayuntamiento Pleno para la 
adquisición de bienes, de acuerdo con el art.23.1.a) 
del RDL 781/86, de 18 de abril, por el que se 
aprueba el Texto Refundido de las Disposiciones 
Legales vigentes en materia de Régimen Local, esta 
Alcaldía propone al Pleno de la Corporación la 
adopción del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.-Aceptar la cesión gratuita de la parcela 
de superficie de 282,03 m2 de terreno, destinados a 
vial público final de la calle Pais Valencià, junto a la 
rotonda sur, en cumplimiento de las obligaciones 
urbanísticas, efectuada por Dª Carmen Piquer 
Franch. La cesión de viales se efectúa libre de cargas 
y de gravámenes. 
SEGUNDO.-Notificar este acuerdo al cedente a 
favor del Ayuntamiento de los terrenos de dominio 
público aceptados. 
TERCERO.-Autorizar a D. Manuel Blasco 
Balaguer, Alcalde-Presidente del Ilmo. 
Ayuntamiento de Betxí, o a quien legalmente le 
sustituya o suceda, tan ampliamente como en 
derecho sea posible, para la suscripción de la 
documentación oportuna para la ejecución del 
presente acuerdo. 
CUARTO.-Incluir en el Inventario Municipal de 
Bienes los bienes antes referenciados como bienes 
de dominio público destinados al uso público. 
Betxí, a 20 de julio de 2005 EL ALCALDE-
PRESIDENTE Fdo: Manuel Blasco Balaguer” 
96/2005,- DAR CUENTA  MODIFICACIONES 
PRESUPUESTARIAS, PRIMER TRIMESTRE 
2005,- 
D. MANUEL BLASCO BALAGUER, Alcalde-
presidente del Ilmo. Ayuntamiento de Betxí 
(Castellón). 
Por la presente da cuenta al Pleno de la Corporación 
Municipal de la relación detallada de  
modificaciones presupuestarias aprobadas por 
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l'exercici 2005, de conformitat amb el que establixen 
les bases d'execució al pressupost municipal: 
 

Resolución de esta Alcaldía presidencia durante el 
primer trimestre del ejercicio 2.005, de conformidad 
con lo establecido en las Bases de Ejecución al 
Presupuesto Municipal: 
 

 
INCORPORACIÓ ROMANENTS DE CRÈDIT 

MODIFICACIÓ PARTIDA DENOMINACIÓ IMPORT FINANÇAMENT DATA DE 
RESOLUCIÓ 

 IR 1/2005 121.141.00 Un altre personal 
(Salari Jove) 

3.008,36 € 870.02 Romanent 
Tresoreria per a 
gastos finançament 
afectat 

24 gener de 2005. 

 432.141.00 Un altre personal 
parcs i jardins (Salari 
Jove) 

1.611,90 €   

 611.141.00 Un altre personal Ad. 
Financera (Salari 
Jove) 

1.450,71 €   

 313.160.00 Seg. Social Personal 
Laboral 

1.756,94 €                   

IR 2/2005 443.622.00 Construcció Nínxols    9.705,53  € 870.02 Romanent 
tresoreria per a 
gastos amb 
finançament afectat 

8 febrer de 2005. 

IR 3/2005 441.761.03  Substitució 
canonades 11a fase 
(POYS 2004) 

163.677,25 € 870.02 Rom. 
tresoreria Gastos 
financ afectada: 
90.022,49 € 
360.06 Sust. 
canonades 11a fase: 
73.654,76€ 

14 març de 2005. 

IR 4/2005 432.610.04 Pavimentació i 
enllumenat zona 
corralets 

53.492,81 € 870.02 Romanent 
tresoreria per a 
gastos amb 
finançament afectat 

15 març de 2.005 

IR 5/2005 412.622.00 Projecte centre 3a 
edat 1a fase 

287.494,18€ 755.00 Transf. 
Capital CCAA: 
119.841,85 € 
870.02 Rom. 
tresoreria Gastos 
financ. afectada 

28 març de 2005. 

Betxí, 2 de maig de 2005.-   
 
...//... 
 
INCORPORACIÓN REMANENTES DE CRÉDITO 
MODIFICACIÓN PARTIDA DENOMINACIÓN IMPORTE FINANCIACIÓN FECHA DE 

RESOLUCIÓN 
 IR 1/2005 121.141.00 Otro personal (salari 

jove) 
3.008,36 € 870.02 Remanente 

Tesoreria para 
gastos financiacion 
afectada 

24 Enero de 2.005. 

 432.141.00 Otro personal 
parques y jardines 
(Salari Jove) 

1.611,90 €   

 611.141.00 Otro personal Ad. 
Financiera (salari 
Jove) 

1.450,71 €   
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 313.160.00 Seg. Social Personal 

Laboral 
1.756,94 €                   

IR 2/2005 443.622.00 Construccion Nichos   9.705,53  € 870.02 Remanente 
Tesoreria para 
gastos con 
financiacion 
afectada 

8 Febrero de 2.005. 

IR 3/2005 441.761.03  Sustitución Tuberías 
11ª Fase (POYS 
2004) 

163.677,25 € 870.02 Rte. 
Tesoreria Gastos 
financ afectada: 
90.022,49 € 
360.06 Susti. 
Tuberias 11ª Fase: 
73.654,76€ 

14 Marzo de 2.005. 

IR 4/2005 432.610.04 Pavimentación y 
alumbrado zona 
corralets 

53.492,81 € 870.02 Remanente 
Tesoreria para 
gastos con 
financiacion 
afectada 

15 marzo de 2.005 

IR 5/2005 412.622.00 Proyecto centro 3ª 
edad 1ª Fase 

287.494,18€ 755.00 Transf. 
Capital CCAA: 
119.841,85 € 
870.02 Rt. 
Tesoreria Gastos 
financ. afectada 

28 marzo de 2.005. 

En Betxí a 2 de Mayo de 2.005.-   
 
 
 
97/2005,- DONAR COMPTE INCONVENIENTS 
INTERVENCIÓ SEGON TRIMESTRE 2005,- 
INFORMES D'INCONVENIENT EMESOS PER 
LA INTERVENCIÓ MUNICIPAL A LES 
RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA 
PRESIDÈNCIA DELS MESOS D'ABRIL-MAIG 
I JUNY DE 2005.- 
De conformitat amb el que establix l'art 199 de la Llei 
39/88 Reguladora de les Hisendes Locals, que 
disposa: “L'òrgan Interventor elevarà informe el Ple 
de totes les resolucions adoptades pel president de 
l'entitat local contrària als inconvenients efectuats...” 
es dóna compte a l'Ajuntament Ple de la relació de 
resolucions de l'Alcaldia presidència contràries als 
inconvenients efectuats per la Intervenció Municipal 
corresponents als mesos d'abril- maig i juny de 2005.  
 

97/2005,- DAR CUENTA REPAROS 
INTERVENCIÓN SEGUNDO TRIMESTRE 
2005,- 
INFORMES DE REPARO EMITIDOS POR LA 
INTERVENCIÓN MUNICIPAL A LAS 
RESOLUCIONES DE LA ALCALDÍA 
PRESIDENCIA DE LOS MESES DE ABRIL-
MAYO Y JUNIO DE 2.005.- 
De conformidad con lo establecido en el art 199 de 
la Ley 39/88 Reguladora de las Haciendas Locales, 
que dispone: “El órgano Interventor elevará informe 
al Pleno de todas las resoluciones adoptadas por el 
Presidente de la Entidad local contraria a los reparos 
efectuados...” se da cuenta al Ayuntamiento Pleno 
de la relación de resoluciones de la Alcaldía 
presidencia contrarias a los reparos efectuados por la 
Intervención Municipal correspondientes a los meses 
de Abril- Mayo y Junio de 2.005.   
 

 
 
Data Resolució Motiu esmena 
01.04.2005 Autoritzant, comprometent, reconeixent l'obligació a 

favor de MAPFRE AGROPECUÀRIA 
Per l'incompliment del que establix la BEP núm. 
23-B), i per no haver-se seguit les normes i 
procediments de la contractació administrativa. 

07.04.2005 Autoritzant, comprometent, reconeixent l'obligació a 
favor de les persones que han impartit classes en EPA 
durant el mes de març 

Pel fet que les retribucions del personal d'EPA es 
realitza sense l'existència de la necessària relació 
laboral amb l'Ajuntament. 
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15.04.2005 Aprovant l'ordenació de gastos 5/2005 i ordenant el 

pagament d’esta. 
- Per incompliment del que establix la BEP núm. 
23-b). 
- Per incompliment del que establix la Llei de 
Contractes, per superar els límits dels contractes 
menors. 
- Per no adjuntar factura amb tots els requisits 
exigits en la Llei, i només acompanyar “vaig 
rebre”. 

18.04.2005 Per la qual s'aprova el pagament dels premis del 
certamen de fotografia 2004 

Per la no-existència d'exp. administratiu on 
s’aproven les bases del concurs 

18.04.2005 Pel qual s'aprova el pagament dels premis V Vila de 
Betxí 

Per la no-existència d'exp. administratiu on 
s’aproven les bases del concurs. 

28.04.2005 Autoritzant, comprometent i reconeixent l'obligació a 
favor de ROSA M. GOTERRIS PRADES pels treballs 
d'animador juvenil durant el mes d'abril 2005 

Per la desnaturalització d'una vertadera relació 
laboral. 
 

10.05.2005 Aprovant l'ordenació de gastos 7/2005 i ordenant el 
pagament d’esta. 

- Per incompliment BEP núm. 23.b). 
- Per incompliment del que establix la Llei de 
Contractes, per superar els límits dels contractes 
menors 
- Pel fet que les retribucions del personal d'EPA 
es realitzen sense l'existència de la necessària 
relació laboral amb l'Ajuntament.  

27.05.2005   Aurtorizant, comprometent, reconeixent l'obligació a 
favor de ROSA M. GOTERRIS PRADES pels treballs 
d'animador juvenil durant el mes de maig de 2005 

Per la desnaturalització d'una vertadera relació 
laboral. 
 

01.06.2005 Aprovant l'ordenació de gastos 9/2005 i ordenant el 
pagament d’esta 

- Per no adjuntar factura amb tots els requisits 
exigits en la Llei, i només acompanyar “vaig 
rebre” 
- Per incompliment del que establix el RD 
1496/2003 pel qual es regulen les obligacions de 
facturació, així com per l'incompliment del que 
establix la Llei de Contractes, per superar els 
límits dels contractes menors. 

06.06.2005 Aprovant l'ordenació de gastos 11/2005 i ordenant el 
pagament d’esta. 

- Per incompliment del que establix la BEP núm. 
23.b). 
- Per incompliment el que establix la Llei de 
Contractes, per superar els límits dels contractes 
menors 
- Pel fet que les retribucions del personal d'EPA 
es realitza sense l'existència de la necessària 
relació laboral amb l'Ajuntament. 

27.06.2005   Aurtorizant, comprometent, reconeixent l'obligació a 
favor de ROSA M. GOTERRIS PRADES pels treballs 
d'animador juvenil durant el mes de juny 2005 

Per la desnaturalització d'una vertadera relació 
laboral. 
 

27.06.2005 Aprovant l'ordenació de gastos 13/2005 i ordenant el 
pagament d’esta. 

- Per incompliment del que establix la BEP núm. 
23.b). 
- Per incompliment el que establix la Llei de 
Contractes, per superar els límits dels contractes 
menors 

Betxí, 19 de juliol de 2005.- La Interventora accid.-  CELINA CANDAU RAMOS” 
 
...//... 
 
Fecha Resolución Motivo Reparo 
01.04.2005 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la 

obligación a favor de MAPFRE AGROPECUARIA 
Por el incumplimiento de lo establecido en la 
BEP nº23-B), y por no haberse seguido las 
normas y procedimientos de la contratación 
administrativa. 

07.04.2005 Autorizando-comprometiendo-reconociendo la Por el hecho de que las retribuciones del 
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obligación a favor de las personas que han impartido 
clases en EPA durante el mes de Marzo 

personal de EPA se realiza sin la existencia de 
la necesaria relación laboral con el 
Ayuntamiento. 

15.04.2005 Aprobando la ordenación de gastos 5/2005 y 
ordenando el pago de la misma. 

- Por incumplimiento de lo establecido en la 
BEP nº23-b). 
- Por incumplimiento lo establecido en la Ley 
de contratos, al superar los limites de los 
contratos menores. 
- Por no adjuntar factura con todos los 
requisitos exigidos en la Ley, y solo acompañar 
“recibi”. 

18.04.2005 Por la que se aprueba el pago de los premios del 
certamen de fotografia 2004 

Por la no existencia de expdte administrativo 
aprobando las bases del concurso 

18.04.2005 Por el que se aprueba el pago de los premios V Vila de 
Betxí 

Por la no existencia de expdte administrativo 
aprobando las bases del concurso. 

28.04.2005 Autorizando, comprometiendo y reconociendo la 
obligación a favor de ROSA M. GOTERRIS PRADES 
por los trabajos de animador juvenil durante el mes de 
Abril 2005 

Por la desnaturalización de una verdadera 
relación laboral. 
 

10.05.2005 Aprobando la ordenación de gastos 7/2005 y 
ordenando el pago de la misma. 

- Por incumplimiento BEP nº 23.b). 
- Por incumplimiento lo establecido en la Ley 
de contratos, al superar los limites de los 
contratos menores 
- Por el hecho de que las retribuciones del 
personal de EPA se realiza sin la existencia de 
la necesaria relación laboral con el 
Ayuntamiento.  

27.05.2005   Aurtorizando.comprometiendo.reconociendo la 
obligación a favor de ROSA M. GOTERRIS PRADES 
por los trabajos de animador juvenil durante el mes de 
Mayo  2.005 

Por la desnaturalización de una verdadera 
relación laboral. 
 

01.06.2005 Aprobando la ordenación de gastos 9/2005 y 
ordenando el pago de la misma 

- Por no adjuntar factura con todos los 
requisitos exigidos en la Ley, y solo acompañar 
“recibi 
- Por incumplimiento de lo establecido en el 
RD 1496/2003 por el que se regulan las 
obligaciones de facturación, asi como por el 
incumplimiento de lo establecido en la Ley de 
contratos, al superar los limites de los contratos 
menores. 

06.06.2005 Aprobando la ordenación de gastos 11/2005 y 
ordenando el pago de la misma. 

- Por incumplimiento de lo establecido en la 
BEP nº 23.b). 
- Por incumplimiento lo establecido en la Ley 
de contratos, al superar los limites de los 
contratos menores 
- Por el hecho de que las retribuciones del 
personal de EPA se realiza sin la existencia de 
la necesaria relación laboral con el 
Ayuntamiento. 

27.06.2005   Aurtorizando.comprometiendo.reconociendo la 
obligación a favor de ROSA M. GOTERRIS PRADES 
por los trabajos de animador juvenil durante el mes de 
Junio 2.005 

Por la desnaturalización de una verdadera 
relación laboral. 
 

27.06.2005 Aprobando la ordenación de gastos 13/2005 y 
ordenando el pago de la misma. 

- Por incumplimiento de lo establecido en la 
BEP nº23.b). 
- Por incumplimiento lo establecido en la Ley 
de contratos, al superar los limites de los 
contratos menores 

En Betxí a 19 de julio de 2.005.- La Interventora Acdtal.-  CELINA CANDAU RAMOS” 
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............... 
Acabada la lectura es produïxen les intervencions 
següents: 
 
- Sr. Nebot: Recorda que en l'anterior legislatura el 
grup de l'oposició en estos casos d'inconvenients  
qualificava la situació de gravíssima i tot era nefast. 
Ara també el Grup Popular té inconvenients de la 
Intervenció, l'única cosa que ha canviat és que ara la 
gestió municipal costa una miqueta més de diners, 
encara que és conscient que algunes qüestions són 
difícils de solucionar pel que no vol fer més sang de 
l'assumpte. Per això demana que mesure amb la 
mateixa vara quan està en l'oposició i quan està en el 
poder. 
- Sr. Blasco: Efectivament ara hi ha inconvenients, 
però abans per cada un d'ara hi havia mil, eixa és la 
diferència.  Replica el Sr. Nebot que això no és així 
que s'equivoca en la proporció. Continua el Sr. 
Blasco dient que en el tema dels inconvenients només 
hi ha alguns i que són reiteratius, per exemple el tema 
de l'EPA, l'animadora juvenil i després detalls com el 
Vila de Betxí, que enguany ja no es repetiran. En 
estos assumptes a poc a poc s'estan reduint els 
inconvenients, encara que l'inconvenient zero, per 
qüestions tècniques serà impossible que desaparega, 
però a diferència d'abans hi ha menys inconvenients i 
s'estan eliminant quasi tots. 
98/2005,- MODIFICACIÓ QUOTES 
INDIVIDUALS PROJECTE SUBSTITUCIÓ 
CANONADES, 12a FASE,- 
Per set vots a favor (PP) i sis abstencions (PSOE, EU 
i  BNV), existint per tant majoria absoluta,  queda 
aprovat el dictamen de la Comissió d'Hisenda i 
Governació que transcrit, diu: 
Per quatre vots a favor (PP) i quatre abstencions 
(PSOE, EU i  BNV) queda dictaminada 
favorablement la proposta de l'Alcaldia que trascrita, 
diu: 
SR. MANUEL BLASCO BALAGUER, alcalde-
president de l'Il·lm. Ajuntament de Betxí (Castelló). 
Vist que el Ple de l'Ajuntament en sessió ordinària 
celebrada el dia 9 maig de 2005, adoptà, entre altres, 
l'acord 11/2005 IMPOSICIÓ I ORDENACIÓ 
CONSTRIBUCIONS ESPECIALS OBRA POYS 
2005, amb el contingut següent: 
PRIMER.- ADOPTAR DE FORMA PROVISIONAL 
l'acord d'imposició de les contribucions especials per 
a la realització de les obres contingudes en el 
“PROJECTE BÀSIC I D'EXECUCIÓ D'OBRA 
SUBSTITUCIÓ CANONADES XARXA 
SANEJAMENT I AIGUA POTABLE 12a FASE”. 
SEGON.- APROVAR PROVISIONALMENT l'acord 
d'ordenació concreta del tribut que, de conformitat 

............... 
Terminada la lectura se producen las siguientes 
intervenciones: 
- Sr. Nebot: Recuerda que en la anterior legislatura 
el grupo de la oposición en estos casos de reparos  
calificaba la situación de gravísima y todo era 
nefasto. Ahora también el grupo popular tiene 
reparos de la Intervención, lo único que ha cambiado 
es que ahora la gestión municipal cuesta algo más de 
dinero, aunque es consciente de que algunos 
cuestiones son difíciles de solucionar por lo que no 
quiere hacer más sangre del asunto. Por ello pide 
que mida con el mismo rasero cuando está en la 
oposición y cuando está en el poder. 
- Sr. Blasco: Efectivamente ahora hay reparos, pero 
antes por cada uno de ahora había mil, esa es la 
diferencia.  Replica el Sr. Nebot que eso no es así 
que se equivoca en la proporción. Continúa el Sr. 
Blasco diciendo que en el tema de los reparos 
solamente hay algunos y que son reiterativos, por 
ejemplo el tema de la EPA, la Animadora Juvenil y 
luego detalles como el Vila de Betxí, que este año ya 
no se repetirán. En estos asuntos poco a poco se 
están reduciendo los reparos, aunque el reparo cero, 
por cuestiones técnicas será imposible que 
desaparezca, pero a diferencia de antes hay menos 
reparos y se están eliminando casi todos. 
 
98/2005,- MODIFICACIÓN CUOTAS 
INDIVIDUALES PROYECTO SUSTITUCIÓN 
TUBERÍAS, 12ª FASE,- 
Por siete votos a favor (P.P.) y seis abstenciones 
(PSOE, E.U. y  B.N.), existiendo por tanto mayoría 
absoluta,  queda aprobado el dictamen de la 
Comisión de Hacienda y Gobernación que trascrito, 
dice: 
Por cuatro votos a favor (P.P.) y cuatro abstenciones 
(PSOE, E.U. y  B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la propuesta de la Alcaldía que 
trascrita, dice: 
D. MANUEL BLASCO BALAGUER, Alcalde-
presidente del Ilmo. Ayuntamiento de Betxí 
(Castellón). 
Resultando que el Pleno del Ayuntamiento en sesión 
ordinaria celebrada el día 9 mayo de 2.005, adopto 
entre otros el acuerdo 11/2005 IMPOSICION Y 
ORDENACIÓN CONSTRIBUCIONES 
ESPECIALES OBRA POYS 2005, con el siguiente 
contenido: 
PRIMERO.- ADOPTAR DE FORMA 
PROVISIONAL el acuerdo de imposición de las 
Contribuciones Especiales para la realización de las 
obras contenidas en el “PROYECTO BÁSICO Y 
DE EJECUCIÓN DE OBRA SUSTITUCIÓN 
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QUINT.- DETERMINAR que, en el cas que no 

amb l'article 34.3 del text refós de la Llei Reguladora 
de les Hisendes Locals, conté els punts següents: 
- El cost total previst de les obres, segons pressupost 
contingut en el projecte tècnic d’estes, ascendix a la 
suma de tres-cents vint-i-nou mil cinc-cents seixanta-
un euros amb vuit cèntims d'euro (329.561,08 €), dels 
quals, el cost suportat per l'administració es xifra en 
dos-cents quaranta-vuit mil cinc-cents seixanta-un 
euros amb vuit cèntims d'euro (248.561,08 €). 
- La quantitat a repartir entre els beneficiaris, que 
constituïx la base imposable del tribut, serà el 
quaranta-cinc per cent (45%) del cost suportat per 
este Ajuntament, i ascendix a cent onze mil vuit-cents 
cinquanta-dos euros amb quaranta-nou cèntims d'euro 
(111.852,49 €). 
S'establix com a mòdul de repartiment, d'entre els 
permesos per l'article 32.1.a) del text refós de la Llei 
d'Hisendes Locals, el metre lineal de fatxada, sent el 
seu àmbit d'aplicació el d'aquells béns que afronten  
amb els trams de via pública objecte d'actuació en 
l’indicat projecte. 
Sent el pressupost total de l'obra de 329.561,08 €, 
dels que 111.852,49 € hauran de ser costejats per 
mitjà de Contribucions Especials i sent el total de 
metres lineals de vials  afectats d'1.365,85, el cost del 
mòdul quota provisional a càrrec dels beneficiaris 
serà de 81,892221 €/ml. 
a) Esta quantitat es fixa, d'acord amb l'article 31.3 

del text refós de la Llei d'Hisendes Locals, amb 
el caràcter de mera previsió, i serà objecte, si és 
el cas, de l'oportuna rectificació, una vegada 
acabades les obres i conegut el cost real d’estes. 

b)  En tot el no previst en els presents acords 
s'aplicarà l'Ordenança Fiscal General 
Reguladora de les Contribucions Especials 
vigent en este municipi, en la que es conté amb 
caràcter general la regulació de les 
contribucions especials, i a la que s'efectua 
expressa remissió. 

TERCER.- APROVAR  la relació de contribuents, 
així com les quotes individuals resultants d'aplicar a 
la base imposable el mòdul establit, en relació 
concreta amb cada una de les finques i propietaris 
afectats, i segons resulta de les bases de repartiment 
que s'aproven este acord. 
QUART.- EXPOSAR AL PÚBLIC, durant un 
termini de trenta dies, el present acord, junt amb la 
resta de l'expedient, per mitjà d'anuncis en el tauler 
d'anuncis de l'Ajuntament de Betxí, i en el Butlletí 
Oficial de la Província, amb la finalitat que qualsevol 
interessat puga examinar-lo i presentar les 
reclamacions o suggeriments que estimen oportunes, 
o constituir-se en associació administrativa de 
contribuents. 

TUBERÍAS RED SANEAMIENTO Y AGUA 
POTABLE 12ª FASE”. 
SEGUNDO.- APROBAR PROVISIONALMENTE 
el acuerdo de ordenación concreta del tributo que, de 
conformidad con el artículo 34.3 del texto refundido 
de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales 
contiene los siguientes extremos: 
- El coste total previsto de las obras, según 
Presupuesto contenido en el Proyecto técnico de las 
mismas, asciende a la suma de trescientos 
veintinueve mil quinientos sesenta y un euros con 
ocho céntimos de euro (329.561,08 €), de los cuales, 
el coste soportado por la Administración se cifra en 
doscientos cuarenta y ocho mil quinientos sesenta y 
un euros con ocho céntimos de euro (248.561,08 €). 
- La cantidad a repartir entre los beneficiarios, que 
constituye la base imponible del tributo, será el 
cuarenta y cinco por cien (45%) del coste soportado 
por este Ayuntamiento, y asciende a ciento once mil 
ochocientos cincuenta y dos euros con cuarenta y 
nueve céntimos de euro (111.852,49 €). 
Se establece como módulo de reparto, de entre los 
permitidos por el artículo 32.1.a) del texto refundido 
de la Ley de Haciendas Locales, el metro lineal de 
fachada, siendo su ámbito de aplicación el de 
aquellos bienes que linden  con los tramos de vía 
pública objeto de actuación en el referenciado 
Proyecto. 
Siendo el Presupuesto total de la Obra de 
329.561,08 €, de los que 111.852,49 € deberán ser 
costeados mediante Contribuciones Especiales y 
siendo el total de metros lineales de viales  
afectados de 1.365,85, el coste del módulo cuota 
provisional a cargo de los beneficiarios será de 
81,892221 €/ml. 
a) Esta cantidad se fija, de acuerdo con el artículo 

31.3 del texto refundido de la Ley de Haciendas 
Locales, con el carácter de mera previsión, y 
será objeto, en su caso, de la oportuna 
rectificación, una vez terminadas las obras y 
conocido el coste real de las mismas. 

b)  En todo lo no previsto en los presentes acuerdos 
se aplicará la Ordenanza Fiscal General 
reguladora de las Contribuciones Especiales 
vigente en este municipio, en la que se contiene 
con carácter general la regulación de las 
contribuciones especiales, y a la que se efectúa 
expresa remisión. 

TERCERO.- APROBAR  la relación de 
contribuyentes, así como las cuotas individuales 
resultantes de aplicar a la base imponible el módulo 
establecido, en relación concreta con cada una de las 
fincas y propietarios afectados, y según resulta de las 
Bases de reparto que se aprueben este acuerdo. 
CUARTO.- EXPONER AL PÚBLICO, durante un 
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R el text íntegre de l'acord 

 xarxa 

entació 

oves quotes individuals 

ost total de l'obra de 329.561,08 €, 

presenten reclamacions, els acords provisionals es 
consideraren elevats a definitius, sense necessitat 
adoptar nou acord. 
SEXT.- PUBLICA
definitiu en el Butlletí Oficial de la Província. 
Vist que en el “Projecte substitució canonades
sanejament i aigua potable 12a fase”, hi ha un total de 
5 servicis a instal·lar: xarxa aigua potable, xarxa de 
sanejament, rastells, voreres i pavimentació. 
Vist  que el cost del servici de la pavim
contingut en el projecte no pot repercutir-se de 
manera homogènia a tots els afectats per l'expedient 
de contribucions especials.  
Es proposa a la corporació: 
PRIMER.-  APROVAR n
resultants d'aplicar al mòdul de repartiment (ml 
fatxada) el valor de cada un dels servicis, considerant 
els servicis que segons el projecte s'instal·laran en 
cada immoble. 
Sent el pressup
dels que 111.852,49 € hauran de ser costejats per 
mitjà de contribucions especials, el cost del mòdul 
per servicis, segons pressupost, a càrrec dels 
beneficiaris serà el següent: 
 

plazo de treinta días, el presente acuerdo, junto con 
el resto del expediente, por medio de anuncios en el 
tablón de anuncios del Ayuntamiento de Betxí, y en 
el Boletín Oficial de la Provincia, con la finalidad de 
que cualquier interesado pueda examinarlo y 
presentar las reclamaciones o sugerencias que 
estimen oportunas, o constituirse en Asociación 
Administrativa de Contribuyentes. 
QUINTO.- DETERMINAR que, en caso de que no 
presenten reclamaciones, los acuerdos provisionales 
se consideraran elevados a definitivos, sin necesidad 
de adoptar nuevo acuerdo. 
SEXTO.- PUBLICAR el texto íntegro del acuerdo 
definitivo en el Boletín Oficial de la Provincia. 
Resultando que en el “Proyecto sustitución tuberías 
red saneamiento y agua potable 12ª Fase”, existen un 
total de 5 servicios a instalar: Red agua potable, Red 
de Saneamiento, Bordillos, Aceras y Pavimentación. 
Resultando que el coste del servicio de la 
Pavimentación contenido en el proyecto no puede 
repercutirse de manera homogénea a todos los 
afectados por el expediente de contribuciones 
especiales.  
Se propone a la Corporación: 
PRIMERO.-  APROBAR nuevas cuotas individuales 
resultantes de aplicar al módulo de reparto (ml 
fachada) el valor de cada uno de los servicios, 
considerando los servicios que según el proyecto se 
instalarán en cada inmueble. 
Siendo el Presupuesto total de la Obra de 329.561,08 
€, de los que 111.852,49 € deberán ser costeados 
mediante Contribuciones Especiales, el coste del 
módulo por servicios, según presupuesto, a cargo de 
los beneficiarios será el siguiente: 
 

 
Valor servici SANEJAMENT 26,30685643 €/ml
Valor servici AIGUA POTABLE 25,42702507 €/ml
Valor servici RASTELLS 3,78060360 €/ml
Valor servici VORERES 13,63369087 €/ml
Valor servici PAVIMENTACIÓ (1) 
Només a repartir en tram carrer Nou 

59,97203661 €/ml

Valor servici PAVIMENTACIÓ (2) 
A repartir entre tots   

9,34924729 €/ml

 
...//... 
 
Valor servicio SANEAMIENTO 26,30685643 €/ml
Valor servicio AGUA POTABLE 25,42702507 €/ml
Valor servicio BORDILLOS 3,78060360 €/ml
Valor servicio ACERAS 13,63369087 €/ml
Valor servicio PAVIMENTACIÓN (1) 
Solo a repartir en tramo Calle Nueva 

59,97203661 €/ml

Valor servicio PAVIMENTACIÓN (2) 
A repartir entre todos   

9,34924729 €/ml
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SEGON.- Notificar individualment a cada subjecte 
passiu les quotes provisionals als interessats, de 
conformitat amb el que establix l'art 34.4 del text 
refós de les Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
Betxí, 20 de juliol de 2005.- L'ALCALDE.- SR. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
 
99/2005,- CONVENI AMB EL MINISTERI 
D'INTERIOR SOBRE GESTIÓ DE L'IMPOST 
MUNICIPAL DE TRACCIÓ MECÀNICA,- 
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, transcrit, diu: 
 “Per quatre vots a favor (PP) i quatre abstencions 
(PSOE, EU i BNV) queda dictaminada 
favorablement la proposta de l'Alcaldia que 
transcrita, diu: 
Vist el text del conveni de col·laboració entre la 
Direcció General de Trànsit del Ministeri d'Interior i 
l'Ajuntament de Betxí, sobre accés als registres de 
vehicles i persones de l'Organisme Autònom Direcció 
Central de Trànsit, 
Vist que l'objecte del conveni és que la Direcció 
General de Trànsit facilite a este Ajuntament la 
connexió telemàtica directa al registre de vehicles i 
persones per mitjà del procediment que s'assenyala i 
que siga compatible amb el sistema de l’esmentada 
Direcció General. 
Atés les atribucions que la Llei Reguladora de les 
Bases de Règim Local atribuïx a l'Ajuntament en el 
seu art. 106 que l'Ajuntament té atribuïda la 
recaptació, així com la competència sancionadora 
atribuïda legalment en matèria de circulació en vies 
urbanes, 
Esta Alcaldia al Ple de la corporació, proposa: 
1r,- Prestar a aprovació al conveni de col·laboració a 
celebrar entre la Direcció General de Trànsit del 
Ministeri d'Interior i l'Ajuntament de Betxí, sobre 
accés als registres de vehicles i persones de 
l'Organisme Autònom Direcció Central de Trànsit. 
2n Facultar l'alcalde, el Sr. Manuel Blasco Balaguer, 
o a qui legalment el substituïsca per a la firma de tots 
els documents siguen precisos que per a l'execució 
del present acord. 
Betxí, 21 de juliol del 2005 Sign. Manuel Blasco 
Balaguer” 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Blasco: Explica la importància del conveni per 
l'accés directe a través de la Direcció General de 
Trànsit a dades que fins ara resultava difícil d'accedir. 
Açò agilitzarà totes les gestions de la policia pel que 
fa al trànsit i coses col·laterals. 
Sr. Meneu: Diu que una vegada revisat, votarà a 
favor per trobar-ho positiu. 
Sr. Ferran: Diu que votaran a favor perquè creuen que 

SEGUNDO.- Notificar individualmente a cada 
sujeto pasivo las cuotas provisionales a los 
interesados, de conformidad con lo establecido en el 
art 34.4 del Texto Refundido de las Ley Reguladora 
de las Haciendas Locales. 
En Betxí a 20 de julio de 2.005.- EL ALCALDE.- D. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.- 
99/2005,- CONVENIO CON EL MINISTERIO 
DE INTERIOR SOBRE GESTION DEL 
IMPUESTO MUNICIPAL DE TRACCIÓN 
MECÁNICA,- 
Por Secretaría se da lectura al dictamen emitido por 
la Comisión de Hacienda y Gobernación que, 
trascrito, dice: 
 “Por cuatro votos a favor (P.P.) y cuatro 
abstenciones (PSOE, E.U. y  B.N.) queda 
dictaminada favorablemente la propuesta de la 
Alcaldía que trascrita, dice: 
Visto el texto del Convenio de colaboración entre la 
Dirección General de Tráfico del Ministerio de 
Interior y el Ayuntamiento de Betxí, sobre acceso a 
los registros de vehículos y personas del Organismo 
Autónomo Jefatura Central de Tráfico, 
Resultando que el objeto del convenio es que la 
Dirección General de Tráfico facilite a este 
Ayuntamiento la conexión telemática directa al 
registro de vehículos y personas mediante el 
procedimiento que se señala y que sea compatible 
con el sistema de dicha Dirección General. 
Considerando las atribuciones que la Ley reguladora 
de las Bases de Régimen Local atribuye al 
Ayuntamiento en su art. 106 que el Ayuntamiento 
tiene atribuida la recaudación, así como la 
competencia sancionadora atribuida legalmente en 
materia de circulación en vías urbanas, 
Esta Alcaldía al Pleno de la Corporación, propone: 
1º,- Prestar a aprobación al Convenio de 
colaboración a celebrar entre la Dirección General 
de Tráfico del Ministerio de Interior y el 
Ayuntamiento de Betxí, sobre acceso a los registros 
de vehículos y personas del Organismo Autónomo 
Jefatura Central de Tráfico. 
2º Facultar al Alcalde, Sr. D. Manuel Blasco 
Balaguer, o a quien legalmente le sustituya para la 
firma de cuantos documentos sean precisos para la 
ejecución del presente acuerdo. 
Betxí, 21 de julio de 2005 Fdo. Manuel Blasco 
Balaguer” 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Blasco: Explica la importancia del convenio por 
el acceso directo a través de la Dirección General de 
Tráfico a datos que hasta hora resultaba difícil de 
acceder. Esto agilizará todas las gestiones de la 
policía en cuanto a tráfico y cosas colaterales. 
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s'està en una bona línia i que cal agrair a 
l'Administració central que ens estiga ajudant. 
Sr. Guillén: Votarà a favor. 
........... 
Després del debat es posa el dictamen a votació i 
queda aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
100/2005,- GESTIÓ ARREPLEGA SELECTIVA 
DE VIDRE,- 
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que, transcrit, diu: 
Per cinc vots a favor (PP i BNV) i tres abstencions 
(PSOE i EU) queda dictaminada favorablement la 
proposta de l'Alcaldia que transcrita, diu: 
Vist el conveni marc subscrit en data 20 de desembre 
del 2004 entre la Generalitat Valenciana, a través de 
la Conselleria de Territori i Vivenda, i l'entitat 
Ecovidrio, pel qual es regula el sistema integrat de 
gestió de residus d'envasos i envasos de vidre; 
Vist el que disposa la Llei 11/1997, d'Envasos i 
Residus d'Envasos, segons la qual (art. 9) la 
participació de les entitats locals en els sistemes 
integrats de gestió de residus d'envasos i envasos 
usats es portarà a efecte per mitjà de firma de 
convenis de col·laboració entre estes i l'entitat a què 
se li assigne la gestió del sistema; 
Atés que el conveni marc anteriorment esmentat 
regula la participació de les entitats locals en el 
sistema integrat de gestió autoritzat a ECOVIDRIO; 
La corporació, en consideració al seu interés, 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar la implantació de l'arreplega 
selectiva d'envasos i residus d'envasos de vidre en el 
municipi de Betxí. 
SEGON.- Acceptar la totalitat de les condicions 
reflectides en el conveni marc subscrit entre la 
Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de 
Territori i Vivenda, i l'entitat Ecovidrio, en data 20 de 
desembre del 2004. 
TERCER.- Autoritzar el president de la corporació 
per a la firma de tots els documents siguen necessaris 
que per a la formalització de l'adhesió al meritat 
conveni marc. 
ANNEX 
PROTOCOL D'ADHESIÓ 
Per mitjà del present protocol, l'Ajuntament de Betxí 
s'adherix al present conveni marc firmat amb data 20 
de desembre del 2004 entre Ecovidrio i la Generalitat 
Valenciana, segons el que disposa l'article 9 de la Llei 
11/1997, d'Envasos i Residus d'Envasos, assumint 
l'Ajuntament de Betxí tots els compromisos i 

Sr. Meneu: Dice que una vez revisado, votará a 
favor por encontrarlo positivo. 
Sr. Ferrán: Dice que votarán a favor porque creen 
que se está en una buena línea y que hay que 
agradecer a la Administración Central que nos esté 
ayudando. 
Sr. Guillén: Votará a favor. 
........... 
Tras el debate se pone el dictamen a votación 
quedando aprobado por unanimidad de los 
asistentes. 
100/2005,- GESTIÓN RECOGIDA SELECTIVA 
DE VIDRIO,- 
Por Secretaría se da lectura al dictamen emitido por 
la Comisión de Hacienda y Gobernación que, 
trascrito, dice: 
Por cinco votos a favor (P.P. y B.N.) y tres 
abstenciones (PSOE y E.U.)d queda dictaminada 
favorablemente la propuesta de la Alcaldía que 
trascrita, dice: 
Visto el Convenio Marco suscrito en fecha 20 de 
diciembre de 2004 entre la Generalitat Valenciana, a 
través de la Conselleria de Territorio y Vivienda, y 
la entidad Ecovidrio, por el que se regula el sistema 
integrado de gestión de residuos de envases y 
envases de vidrio; 
Visto lo dispuesto en la Ley 11/1997, de Envases y 
Residuos de Envases, según la cual (art. 9) la 
participación de las Entidades Locales en los 
sistemas integrados de gestión de residuos de 
envases y envases usados se llevará a efecto 
mediante firma de convenios de colaboración entre 
éstas y la entidad a la que se le asigne la gestión del 
sistema; 
Considerando que el Convenio Marco anteriormente 
citado viene a regular la participación de las 
Entidades Locales en el sistema integrado de gestión 
autorizado a ECOVIDRIO; 
La Corporación, en consideración a su interés, 
ACUERDA: 
PRIMERO.- Aprobar la implantación de la recogida 
selectiva de envases y residuos de envases de vidrio 
en el municipio de Betxí. 
SEGUNDO.- Aceptar la totalidad de las condiciones 
reflejadas en el Convenio Marco suscrito entre la 
Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria de 
Territorio y Vivienda, y la entidad Ecovidrio, en 
fecha 20 de diciembre de 2004. 
TERCERO.- Autorizar al Presidente de la 
Corporación para la firma de cuantos documentos 
sean necesarios para la formalización de la adhesión 
al meritado Convenio Marco. 
ANEXO 
PROTOCOLO DE ADHESIÓN 
Por medio del presente Protocolo, el Ayuntamiento 
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condicions que es definixen en este. 
Prèviament a la firma del present protocol, el Ple 
municipal en la reunió de data 29 de juliol del 2005 
ha adoptat el corresponent acord pel qual s'accepten 
les condicions de l'esmentat conveni marc, la 
certificació del qual s’adjunta. 
1.- ARREPLEGA SELECTIVA 
MONOMATERIAL DE RESIDUS D'ENVASOS 
DE VIDRE. 
Respecte a l'arreplega selectiva dels residus d'envasos 
de vidre procedents de l'arreplega selectiva, l'entitat 
local opta per encarregar la gestió integral de 
l'arreplega selectiva de residus d'envàs de vidre a 
Ecovidrio, qui haurà de realitzar les operacions 
d'arreplega i transport del vidre, així com el 
manteniment, la neteja i la reparació dels contenidors 
de tipus iglú. 
2.- CONEIXEMENT DEL CONVENI MARC. 
L'Ajuntament coneix el contingut del conveni marc 
entre la Generalitat Valenciana, a través de la 
Conselleria de Territori i Vivenda i l'entitat 
Ecovidrio, inclosos tots els seus annexos, i queda 
obligat pel seu contingut. 
3.- VIGÈNCIA DEL PROTOCOL. 
El present protocol d'adhesió entrarà en vigor a la 
seua firma i tindrà una duració inicial fins al fi del 
conveni marc, quedant automàticament renovat en 
tots els seus termes en cas de pròrroga d’este, de 
conformitat amb allò que s'ha establit en la seua 
clàusula tretzena, excepte el cas que l'entitat local 
adherida adopte acord exprés en sentit contrari a 
través del Ple municipal, en el termini màxim de tres 
mesos a partir del següent a què reba la comunicació 
de l’esmentada pròrroga per part de la Conselleria de 
Territori i Vivenda. En este cas, haurà de ser remés el 
certificat de l'acord plenari adoptat a la Conselleria de 
Territori i Vivenda en el termini màxim de quinze 
dies naturals comptats a partir del següent al de la 
seua adopció. 
4.- RESOLUCIÓ DEL PROTOCOL. 
Són causes de resolució del present protocol 
d'adhesió les que es relacionen a continuació: 
− Incompliment reiterat per part de l'Ajuntament 

de les obligacions previstes en el conveni marc i 
assumides per mitjà de la firma del present 
protocol d'adhesió. 

− Incompliment reiterat per part de la Conselleria 
de Territori i Vivenda de la Generalitat 
Valenciana de les obligacions enfront de 
l'Ajuntament previstes en el conveni marc. 

− Incompliment reiterat per part de l'entitat 
Ecovidrio de les obligacions enfront de 
l'Ajuntament previstes en el conveni marc. 

I en prova de conformitat de quant antecedix, el Sr. 
Manuel Blasco Balaguer, alcalde president de 

de Betxí se adhiere al presente Convenio Marco 
firmado con fecha 20 de diciembre de 2004 entre 
Ecovidrio y la Generalitat Valenciana, según lo 
dispuesto en el artículo 9 de la Ley 11/1997, de 
Envases y Residuos de Envases, asumiendo el 
Ayuntamiento de Betxí todos los compromisos y 
condiciones que se definen en el mismo. 
Previamente a la firma del presente Protocolo, el 
Pleno municipal en la reunión de fecha 29 de julio 
de 2005 ha adoptado el correspondiente acuerdo por 
el que se aceptan las condiciones del citado 
Convenio Marco, cuya certificación se adjunta. 
1.- RECOGIDA SELECTIVA 
MONOMATERIAL DE RESIDUOS DE 
ENVASES DE VIDRIO. 
Respecto a la recogida selectiva de los residuos de 
envases de vidrio procedentes de la recogida 
selectiva, la Entidad Local opta por encargar la 
gestión integral de la recogida selectiva de residuos 
de envase de vidrio a Ecovidrio, quien deberá 
realizar las operaciones de recogida y transporte del 
vidrio, así como el mantenimiento, la limpieza y la 
reparación de los contenedores de tipo iglú. 
2.- CONOCIMIENTO DEL CONVENIO 
MARCO. 
El Ayuntamiento conoce el contenido del Convenio 
Marco entre la Generalitat Valenciana, a través de la 
Conselleria de Territori i Habitatge y la entidad 
Ecovidrio, incluidos todos sus Anexos, quedando 
obligado por su contenido. 
3.- VIGENCIA DEL PROTOCOLO. 
El presente Protocolo de adhesión entrará en vigor a 
su firma y tendrá una duración inicial hasta el fin del 
Convenio Marco, quedando automáticamente 
renovado en todos sus términos en caso de prórroga 
del mismo, de conformidad con lo establecido en su 
cláusula decimotercera, salvo el caso de que la 
entidad local adherida adopte acuerdo expreso en 
sentido contrario a través del Pleno Municipal, en el 
plazo máximo de tres meses a partir del siguiente al 
que reciba la comunicación de dicha prórroga por 
parte de la Conselleria de Territori i Habitatge. En 
este caso, deberá ser remitido el certificado del 
acuerdo plenario adoptado a la Conselleria de 
Territori i Habitatge en el plazo máximo de quince 
días naturales contados a partir del siguiente al de su 
adopción. 
4.- RESOLUCIÓN DEL PROTOCOLO. 
Son causas de resolución del presente Protocolo de 
Adhesión las que se relacionan a continuación: 
- Incumplimiento reiterado por parte del 

Ayuntamiento de las obligaciones contempladas 
en el Convenio Marco y asumidas mediante la 
firma del presente Protocolo de Adhesión. 

- Incumplimiento reiterado por parte de la 
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e la lectura s'obri debat i es produïxen les 

veni es porta a bon terme, 

u vot a favor. 
 votació que 

01/2005,- MOCIÓ RECIPLASA,- 
SA està format 

lectura al 

or (PP i PSOE) i dos abstencions 

 comunicació rebuda 

teix es dóna lectura al text de la moció. 

l'Ajuntament de Betxí, facultat per acord del Ple 
municipal de data 28 de juliol del 2005, subscriu el 
present protocol d'adhesió en triple versió exemplar. 
.............. 
Després d
intervencions següents: 
Sr. Blasco: Si este con
Ecovidrio s'encarregarà de tots els contenidors tipus 
iglú, verds, de netejar-los, conservar-los, arreplegar el 
vidre i portar-se'l. Si bé s'estava funcionant d'una 
manera semblant, ara hi haurà una relació més directa 
i una major responsabilitat a l'hora d'exigir el 
compliment del conveni. 
Sr. Guillén: Anuncia el se
Després del debat es posa el dictamen a
queda aprovat per unanimitat dels regidors. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1
Explica el Sr. alcalde que RECIPLA
per vuit municipis de la Plana Baixa i de l'Alcalatén, 
es va fundar sobre 1994 i des de llavors està 
funcionant. Des d'un primer moment hi havia una 
sèrie de compromisos per part de la Generalitat i hui 
no s'han complit. Per això els vuit municipis s'han 
reunit i han acordat presentar està moció per a fer-li 
comprendre a la Generalitat que és necessari que 
complisca els compromisos adquirits en el seu dia i 
en cas contrari els 8 municipis, independentment del 
signe polític, exigiran el seu compliment. 
A continuació, per Secretaria es dóna 
dictamen de la Comissió de Governació i Hisenda i 
que transcrit diu: 
Per sis vots a fav
(EU i BNV) queda dictaminada favorablement la 
següent proposta de l'Alcaldia: 
Adherir-se este Ajuntament a la
de l'acord adoptat pel Consell d'Administració de 
RECIPLASA, RECICLATS DE RESIDUS LA 
PLANA, S.A., celebrat el dia 27 de juny del 2005, 
pel qual s'aprova l'emissió d'un comunicat relatiu al 
deute que la Generalitat Valenciana manté amb 
RECIPLASA des del moment de la construcció de les 
seues instal·lacions durant els anys 1996, 1997 i 
1998.” 
Així ma

Conselleria de Territori i Habitatge de la 
Generalitat Valenciana de las obligaciones 
frente al Ayuntamiento contempladas en el 
Convenio Marco. 

- Incumplimiento reiterado por parte de la entidad 
Ecovidrio de las obligaciones frente al 
Ayuntamiento contempladas en el Convenio 
Marco. 

Y en prueba de conformidad de cuanto antecede, D. 
Manuel Blasco Balaguer, alcalde-presidente del 
Ayuntamiento de Betxí, facultado por Acuerdo del 
Pleno Municipal de fecha 28 de julio de 2005, 
suscribe el presente Protocolo de Adhesión por 
triplicado ejemplar. 
.............. 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Blasco: Si este convenio se lleva a buen término, 
Ecovidrio se encargará de todos los contenedores 
tipo iglú, verdes, de limpiarlos, conservarlos, 
recoger el vidrio y llevárselo. Si bien se estaba 
funcionando de una manera similar, ahora habrá una 
relación más directa y una mayor responsabilidad a 
la hora de exigir el cumplimiento del convenio. 
Sr. Guillén: Anuncia su voto a favor. 
Tras el debate se pone el dictamen a votación que 
queda aprobado por unanimidad de los concejales. 
101/2005,- MOCIÓN RECIPLASA,- 
Explica el Sr. Alcalde que RECIPLASA está 
formado por ocho municipios de la Plana Baixa y 
del Alcalatén, se fundó sobre 1994 y desde entonces 
está funcionando. Desde un primer momento había 
una serie de compromisos por parte de la Generalitat 
y hoy no se han cumplido. Por ello los ocho 
municipios se han reunido y han acordado presentar 
está moción para hacerle comprender a la 
Generalitat que es necesario que cumpla los 
compromisos adquiridos en su día y en caso 
contrario los 8 municipios, independientemente del 
signo político, exigirán su cumplimiento. 
A continuación, por Secretaría se da lectura al 
dictamen de la Comisión de Gobernación y 
Hacienda y que trascrito dice: 
Por seis votos a favor (P.P. y PSOE) y dos 
abstenciones (E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
Adherirse este Ayuntamiento a la comunicación 
recibida del acuerdo adoptado por el Consejo de 
Administración de RECIPLASA, RECICLADOS 
DE RESIDUOS LA PLANA, S.A., celebrado el día 
27 de junio del 2005, por el que se aprueba la 
emisión de un comunicado relativo a la deuda que la 
Generalitat Valenciana mantiene con RECIPLASA 
desde el momento de la construcción de sus 
instalaciones durante los años 1996, 1997 y 1998.” 
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les 

era crítica és a la moció en si 

moció deixa clara la situació per la 

Després de la lectura s'obri debat i es produïxen 
intervencions següents: 
Sr. Meneu: La seua prim
perquè creu que arriba tard, hauria d'haver-se 
presentat fa anys. Els vuit Ajuntaments estan afectats 
en la seua economia per un deute de la Generalitat 
Valenciana. Recorda que des del BLOC este tema 
s'ha plantejat diverses vegades en els Ajuntaments on 
tenen representació. Ara trasllada la crítica a la 
mateixa Generalitat Valenciana, en el sentit que 
Ajuntaments pioners a tractar els seus residus, en la 
defensa del medi ambient, a més siguen penalitzats 
per eixes subvencions que no arriben. A més la 
Generalitat té diners per a certes coses i per a altres 
no: així n'hi ha per a l'oci: exemple Terra Mítica, 
Canal 9. ... amb dèficits que s'assumixen i que just 
amb Ajuntaments com el nostre amb economies 
ajustades la Generalitat no actua adequadament. Si la 
Generalitat no fa front al deute té dubtes de com pot 
acabar el tema. 
Sr. Guillén: La 
qual està passant RECIPLASA i és preocupant. La 
iniciativa de RECIPLASA és bona, ja que els 
ajuntaments que no tenen solució per al fem tenen 
seriosos problemes per a desfer-se d'ell. És 
preocupant i vergonyosa la situació en què ens 
trobem en referència a la Generalitat ja que és la 
responsable de la situació de dèficit en què es troba la 
sccietat; que perille esta per l'incompliment dels 
compromisos de la Generalitat no hauria de quedar 
tan impune. Estem parlant, diu, d’1,3 bilions de les 
antigues pessetes; per descomptat és important 
prioritzar, moltes vegades es gasta els diners en el 
que no cal, algunes s'han dit ací, i quan s'ha arribat 
que companys de partit del Govern de la Generalitat 
tiren avant esta moció demostra que la Generalitat no 
té diners, o si els té els desvia per a coses que 
almenys per als veïns de Betxí no són tan prioritàries 
com la de tindre la planta funcionant. Espera que la 
situació puga arreglar-se, però si no és així caldrà ver 
que tipus d'actuacions són capaces els pobles que 
formen RECIPLASA perquè el deute es pague i la 
societat funcione correctament. 
Sr. Nebot: Complementa, diu, l'exposició del Sr.  
alcalde quant a l'inici de RECIPLASA: Efectivament 
l'any 1994 quan sorgix la idea i la gestió. En aquell 
moment ajuntaments socialistes en tota la província 
van decidir que una de les solucions per al problema 
dels residus era fer la depuradora mancomunada i 
formar RECIPLASA. També cal recordar que 
començava a funcionar la depuradora mancomunada. 
En aquells moments la Generalitat Valenciana 
governada pel partit socialista i els ajuntaments de la 
Plana governats majoritàriament pel partit socialista 
es preocupaven per preparar el futur d'este país, dotar 

Asimismo se da lectura al texto de la moción. 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Meneu: Su primera crítica es a la moción en sí 
porque cree que llega tarde, debería haberse 
presentado hace años. Los ocho Ayuntamientos 
están afectados en su economía por una deuda de la 
Generalitat Valenciana. Recuerda que desde el 
BLOC este tema se ha planteado varias veces en los 
Ayuntamientos donde tienen representación. Ahora 
traslada la crítica a la misma Generalitat Valenciana, 
en el sentido de que Ayuntamientos pioneros en 
tratar sus residuos, en la defensa del medio 
ambiente, además sean penalizados por esas 
subvenciones que no llegan. Además la Generalitat 
tiene dinero para ciertas cosas y para otras no: así lo 
hay para el ocio: ejemplo Terra Mítica, Canal 9. ... 
con déficits que se asumen y que justo con 
Ayuntamientos como el nuestro con economías 
ajustadas la Generalitat no actúe adecuadamente. Si 
la Generalitat no hace frente a la deuda tiene dudas 
de cómo puede acabar el tema. 
Sr. Guillén: La moción deja claro la situación por la 
que está pasando RECIPLASA y es preocupante. La 
iniciativa de RECIPLASA es buena, puesto que los 
Ayuntamientos que no tienen solución para la basura 
tienen serios problemas para deshacerse de ella. Es 
preocupante y vergonzosa la situación en que nos 
encontramos en referencia a la Generalitat puesto 
que es la responsable de la situación de déficit en la 
que se encuentra la scciedad; que peligre esta por el 
incumplimiento de los compromisos de la 
Generalitat no debería quedar tan impune. Estamos 
hablando, dice, de 1,3 billones de las antiguas 
pesetas; por supuesto es importante priorizar, 
muchas veces se gasta el dinero en lo que no hace 
falta, algunas se han dicho aquí, y cuando se ha 
llegado a que compañeros de partido del Gobierno 
de la Generalitat tiren adelante esta moción 
demuestra que la Generalitat no tiene dinero, o si los 
tiene los desvía para cosas que al menos para los 
vecinos de Betxí no son tan prioritarias como la de 
tener la planta funcionando. Espera que la situación 
pueda arreglarse, pero de no ser así habrá que ver 
que tipo de actuaciones son capaces los pueblos que 
forman RECIPLASA para que la deuda se pague y 
la sociedad funcione correctamente. 
Sr. Nebot: Complementa, dice, la exposición del Sr.  
Alcalde en cuanto al inicio de RECIPLASA: 
Efectivamente en el año 1994 cuando surge la idea y 
la gestión. En aquél momento Ayuntamientos 
socialistas en toda la provincia decidieron que una 
de las soluciones para el problema de los residuos 
era hacer la depuradora mancomunada y formar 
RECIPLASA. También hay que recordar que 



  
 

 Ple de l’Ajuntament de Betxí 
 
 
Núm. 6/2005 28 de juliol de 2005 / 28 de julio de 2005 23  
 
d'infraestructures a este país. Van sorgir uns 
problemes en la planta d'Onda i això va exigir noves 
inversions; i d'ací ve el problema, i és que els fons 
europeus que es van aconseguir no arriben, ni tan sols 
ara; per tant el compromís no és de donar alguna 
cosa, sinó el dedicar els fons europeus a allò per al 
que estaven destinats, per la qual cosa és inclús més 
greu. S'expressa en la moció una intervenció del 
conseller, la qual cosa habilita per a qüestionar 
determinades intervencions públiques, vosté –diu al 
Sr. alcalde- dóna com a paraula de sant quan un 
conseller fa una manifestació pública, endeutant 
pràcticament la seua paraula. No dubte que en 
principi tots tindran el compromís de complir la seua 
paraula, però moltes vegades en afirmacions en 
premsa alguns conselleres ens han fallat, i recorda el 
Centre de Salut, i ara ja no és en un discurs públic, 
sinó en seu parlamentària. I set anys després veiem 
que ha de vindre ací esta moció perquè el conseller 
complisca la seua paraula. En tot estos podem 
observar dos qüestions: una, que una de les idees base 
de l'estructuració de la Plana, que va ser 
RECIPLASA està perillant perquè no s'aporten els 
fons públics; i  una altra que la Conselleria conscient 
que no ha pogut resoldre el problema en els deu anys 
que està, perquè és RECIPLASA l'única planta que 
està funcionant en estes condicions, pareix que no li 
preocupe molt que una de les coses que funcionava 
ben anteriorment deixe de fer-ho, potser això no faça 
tan evident el seu fracàs en el tema de residus. El 
fracàs del tema dels residus en estos deu anys és 
estrepitós; la gestió dels fons públics en este cas 
concret és nefasta; els ajuntaments estem patint les 
alegries de Consells passats; estem patint que no hi 
ha diners; estem finançant fins on podem i ara ens 
diuen que ja no es pot més; per això els Ajuntaments, 
encara que siguen del mateix partit, no estan 
disposats a posar més diners. Els diners s'ha destinat a 
coses que no són les que havien d'haver-se destinat, 
molta fanfàrria, però correm el perill que el fem se'ns 
menge, eixa és la realitat. Cal fer festa i parcs 
temàtics però a més d'allò altre. És una crítica 
contundent la que volen fer de la gestió del Partit 
Popular a la Comunitat Valenciana. Per tant, diu, 
dediquem-nos una altra vegada a les infraestructures, 
planifiquem el territori, dediquem-nos a preparar açò 
per al futur i els que vinguen podran disfrutar 
d'èpoques de bonança, com el Partit Popular ho va fer 
quan entrà en la Generalitat, perquè va haver-hi un 
Govern que s'havia dedicat a preparar el futur d'esta 
terra. 
Sr. Blasco: En primer lloc desitja aclarir que, respecte 
a la paraula dels conselleres, totes les que s'han donat 
fins al moment a este equip de govern, s'han complit; 
per això confia en la seua paraula. Quant a 

comenzaba a funcionar la depuradora 
mancomunada. En aquellos momentos la Generalitat 
Valenciana gobernada por el partido socialista y los 
Ayuntamientos de la Plana gobernados 
mayoritariamente por el partido socialista se 
preocupaban por preparar el futuro de este país, 
dotar de infraestructuras a este país. Surgieron unos 
problemas en la planta de Onda y eso exigió nuevas 
inversiones; y de aquí viene el problema, y es que 
los fondos europeos que se consiguieron no llegan, 
ni siquiera ahora; por tanto el compromiso no es de 
dar algo, sino el dedicar los fondos europeos a 
aquello para lo que estaban destinados, por lo que es 
incluso más grave. Se expresa en la moción una 
intervención del Conseller, lo que habilita para 
cuestionar determinadas intervenciones públicas, 
Vd. –dice al Sr. Alcalde- da como palabra de santo 
cuando un Conseller hace una manifestación 
pública, empeñando prácticamente su palabra. No 
duda que en principio todos tendrán el compromiso 
de cumplir su palabra, pero en muchas ocasiones en 
afirmaciones en prensa algunos conselleres nos han 
fallado, y recuerda el Centro de Salud, y ahora ya no 
es en un discurso público, sino en sede 
parlamentaria. Y siete años después vemos que ha de 
venir aquí esta moción para que el Conseller cumpla 
su palabra. En todo estos podemos observar dos 
cuestiones: una, que una de las ideas base de la 
estructuración de la Plana, que fue RECIPLASA 
está peligrando porque no se aportan los fondos 
públicos; y  otra que la Consellería consciente que 
no ha podido resolver el problema en los diez años 
que está, pues es RECIPLASA la única planta que 
está funcionando en estas condiciones, parece que no 
le preocupe mucho que una de las cosas que 
funcionaba bien anteriormente deje de hacerlo, 
puede que eso no haga tan evidente su fracaso en el 
tema de residuos. El fracaso del tema de los residuos 
en estos diez años es estrepitoso; la gestión de los 
fondos públicos en este caso concreto es nefasta; los 
Ayuntamientos estamos sufriendo las alegrías de 
Consells pasados; estamos sufriendo que no hay 
dinero; estamos financiando hasta donde podemos y 
ahora nos dicen que ya no se puede más; por eso los 
Ayuntamientos, aunque sean del mismo partido, no 
están dispuestos a poner más dinero. El dinero se ha 
destinado a cosas que no son las que debían haberse 
destinado, mucha fanfarria, pero corremos el peligro 
de que la basura se nos coma, esa es la realidad. Hay 
que hacer fiesta y parques temáticos pero además de 
lo otro. Es una crítica cuy contundente la que 
quieren hacer de la gestión del Partido Popular en la 
Comunidad Valenciana. Por tanto, dice, 
dediquémonos otra vez a las infraestructuras, 
planifiquemos el territorio, dediquémonos a preparar 
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 del debat es posa el dictamen a votació i 

RECIPLASA, més que un organisme polític és un 
organisme empresarial, en el que les decisions es 
prenen majoritàriament pels vuit Ajuntaments que la 
formen dels signes polítics hui majoritaris en 
l'Administració i des d'un punt de vista empresarial. 
Quant als seus orígens, efectivament van tindre lloc 
en el 1994, en el que si majoritàriament els 
ajuntaments estaven governats pel partit socialista, la 
capital de Castelló estava governat per un altre, amb 
una aportació este del 55 %. No val la pena apuntar-
se punts. És veritat que es fa tard, perquè hauria 
d'haver-se pressionat més. Hui és un tema 
preocupant: Com és possible que es penalitze als 
ajuntaments que s'estan preocupant pel medi ambient 
i no s'atenga a les seues exigències.  No entrarà a fer 
un discurs a nivell de la Generalitat perquè estem en 
l'Administració local i seran els companys en les 
Corts Valencianes els que facen eixes manifestacions, 
uns contra altres. Ací el que es demana és que iguel 
que RECIPALSA i els ajuntaments també complisca 
la Generalitat, independentment del signe polític que 
tinga. Esta és una primera mesura, si per la 
Conselleria de Territori i Vivenda o Economia no 
afronten la situació, RECIPLASA com a empresa es 
veurà forçada a acudir als tribunals de la Comunitat 
Econòmica Europea i es demanaran responsabilitats a 
qui corresponga, en el sentit que eixos 8,4 milions 
d'euros  que en el seu moment es van comprometre i 
no es van destinar ací, caldrà vore on estan ... i com 
RECIPLASA se sol·licitarà que s'aclarisca el fi que 
ha donat a eixos fons. Ara la primera mesura és 
comunicar la inquietud que tenim els vuit municipis. 
El president de RECIPLASA, el Sr. Fabra, està en 
contacte amb les conselleries i pareix que podrà 
firmar-se abans que finalitze l'any el compromís de 
fer en cinc  anys tot el pagament i si és així ens 
felicitarem, dins de les circumstàncies que tenim. Per 
tant no es pararà fins que RECIPLASA reba tota la 
quantitat que en el seu dia es va comprometre. 
........... 
Després
queda aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

esto para el futuro y los que vengan podrán disfrutar 
de épocas de bonanza, como el partido popular lo 
hizo cuando entro en la Generalitat, porque hubo un 
Gobierno que se había dedicado a preparar el futuro 
de esta tierra. 
Sr. Blasco: En primer lugar desea aclarar que, 
respecto a la palabra de los Conselleres, todas las 
que se han dado hasta el momento a este equipo de 
gobierno, se han cumplido; por ello confía en su 
palabra. En cuanto a RECIPLASA, más que un 
organismo político es un organismo empresarial, en 
el que las decisiones se toman mayoritariamente por 
los ocho Ayuntamientos que la forman de los signos 
políticos hoy mayoritarios en la Administración y 
desde un punto de vista empresarial. En cuanto a sus 
orígenes, efectivamente tuvieron lugar en el 1994, en 
el que si mayoritariamente los Ayuntamientos 
estaban gobernados por el partido socialista, la 
capital de Castellón estaba gobernado por otro, con 
una aportación este del 55 %. No vale la pena 
apuntarse tantos. Es verdad que se hace tarde, 
porque debería haberse presionado más. Hoy es un 
tema preocupante: ¡Como es posible que se penalice 
a los Ayuntamientos que se están preocupando por 
el medio ambiente y no se atienda a sus exigencias¡.  
No va a entrar a hacer un discurso a nivel de la 
Generalitat porque estamos en la Administración 
Local y serán los compañeros en las Cortes 
Valencianas los que hagan esas manifestaciones, 
unos contra otros. Aquí lo que se pide es que iguel 
que RECIPALSA y los Ayuntamientos también 
cumpla la Generalitat, independientemente del signo 
político que tenga. Esta es una primera medida, si 
por la Consellería de Territorio y Vivienda o 
Economía no afrontan la situación, RECIPLASA 
como Empresa se verá forzada a acudir a los 
Tribunales de la Comunidad Económica Europea y 
se pedirán responsabilidades a quien corresponda, en 
el sentido de que esos 8,4 millones de euros  que en 
su momento se comprometieron y no se destinaron 
ahí, habrá que ver donde están ... y como 
RECIPLASA se solicitará que se aclare el fin que se 
ha dado a esos fondos. Ahora la primera medida es 
comunicar la inquietud que tenemos los ocho 
municipios. El Presidente de RECIPLASA Sr. Fabra 
está en contacto con las Consellerías y parece que 
podrá firmarse antes de que finalice el año el 
compromiso de hacer en cinco  años todo el pago y 
si es así nos felicitaremos, dentro de las 
circunstancias que tenemos. Por tanto no se parará 
hasta que RECIPLASA reciba toda la cantidad que 
en su día se comprometió. 
........... 
Tras el debate se pone el dictamen a votación 
quedando aprobado por unanimidad de los 
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02/2005,- MOCIÓ DE L'AJUNTAMENT 

es proposa que l'assumpte no es tracte 

s fa un seguiment total de 

 
moció està en 

a moció la presenta l'Alcaldia i si 

 
1
D'ONDA SOBRE DESENVOLUPAMENT DEL 
PATECAS,- 
Per l'Alcaldia 
en l'orde del dia pels motius següents: Esta moció ha 
sigut aprovada en l'Ajuntament d'ONDA qui ha 
adoptat i ha instant a este Ajuntament, entre altres 
organismes, a la seua adhesió. Per això ha sigut 
inclòs en l'orde del dia, però en informar-nos sobre la 
situació actual del PATECAS resulta que el 7 de 
juliol ja hi ha resolució de la Generalitat sobre el Pla, 
donant dos mesos perquè els ajuntaments puguen 
resoldre el que estimen oportú, i com hui en dia no es 
disposa d'informació suficient sobre si pot aprovar-se 
la moció o complementar-la és pel que l'Alcaldia 
demana que es quede l'assumpte sobre la taula i quan 
hi haja més informació adoptar acord. Explica el Sr. 
alcalde els distints aspectes que suposa el PATECAS, 
dins del que es troba el tramvia que intercomunicària 
les distintes poblacions que es troben en el seu àmbit. 
Hi ha dos mesos d'exposició pública i en el mes 
d'agost, quan hi haja més informació, es farà una 
Comissió i s'explicarà sobre l'assumpte i les 
al·legacions que vulguen presentar-se a fi que Betxí 
obtinga el major benefici. 
El Sr. Meneu diu que no e
les coses. En un tema tan important com este hauria 
d'haver-se enviat còpia de l'anunci, fer una comissió 
d'urbanisme -que no s'estan fent mensualment-, 
també potser tindria molt que dir la societat civil 
empreses, agricultors, associacions, etc. – i 
lamentablement no s'arriba a tindre l'interés que 
hauria de tindre's en la cosa pública i concretament en 
un tema d'esta importància. Espera que el dilluns 
d'agost de la reunió de festes es tinga la 
documentació oportuna per a poder plantejar entre 
tots possibilitats per a millorar els temes que ens 
puguen afectar. Si es fa la proposta demana que es 
faça arribar i que puguen opinar no sols ells sinó els 
sectors econòmics i socials del poble. 
Contesta el Sr. alcalde que així es farà.
Sr. Guillén: Creu que la voluntat de la 
vigor, indistintament de si hi ha o no una exposició 
pública, en la que ja s'ha perdut pràcticament un mes. 
Opina que la moció hauria d'anar avant perquè no 
afectarà si es té o no que realitzar algun tipus 
d'al·legació i creu que està bé que l'Ajuntament 
d'ONDA pense que els Ajuntaments afectats poden 
subscriure-la, per a fer més pressió. I ho diu així 
perquè el PATECAS és una solució per al futur i, 
concretament, del transport. Betxí està mal 
comunicat. És una realitat i està passant el temps 
sense fer res. 
Sr. Nebot: L

asistentes. 
102/2005,- MOCIÓN DEL AYUNTAMIENTO 
DE ONDA SOBRE DESARROLLO DEL 
PATECAS,- 
Por la Alcaldía se propone que el asunto no se trate 
en el orden del día por los siguientes motivos: Esta 
moción ha sido aprobada en el Ayuntamiento de 
Onda quien la ha adoptado y ha instando a este 
Ayuntamiento, entre otros organismos, a su 
adhesión. Por eso ha sido incluido en el orden del 
día, pero al informarnos sobre la situación actual del 
PATECAS resulta que el 7 de julio ya existe 
resolución de la Generalitat sobre el Plan, dando dos 
meses para que los Ayuntamientos puedan resolver 
lo que estimen oportuno, y como hoy en día no se 
dispone de información suficiente sobre si puede 
aprobarse la moción o complementarla es por lo que 
la Alcaldía pide que se quede el asunto sobre la 
mesa y cuando haya más información adoptar 
acuerdo. Explica el Sr. Alcalde los distintos aspectos 
que supone el PATECAS, dentro del que se 
encuentra el tranvía que intercomunicaría las 
distintas poblaciones que se encuentran en su 
ámbito. Hay dos meses de exposición pública y en el 
mes de agosto, cuando haya más información, se 
hará una Comisión y se explicará sobre el asunto y 
las alegaciones que quieran presentarse con el fin de 
que Betxí obtenga el mayor beneficio. 
El Sr. Meneu dice que no se hace un seguimiento 
total de las cosas. En un tema tan importante como 
este debería haberse enviado copia del anuncio, 
hacer una comisión de urbanismo -que no se están 
haciendo mensualmente-, también quizás tendría 
mucho que decir la sociedad civil empresas, 
agricultores, asociaciones, etc. – y lamentablemente 
no se llega a tener el interés que debería tenerse en la 
cosa pública y concretamente en un tema de esta 
importancia. Espera que el lunes de agosto de la 
reunión de fiestas se tenga la documentación 
oportuna para poder plantear entre todos 
posibilidades para mejorar los temas que nos puedan 
afectar. Si se hace la propuesta pide que se haga 
llegar y que puedan opinar no solo ellos sino los 
sectores económicos y sociales del pueblo. 
Contesta el Sr. Alcalde que así se hará. 
Sr. Guillén: Cree que la voluntad de la moción está 
en vigor, indistintamente de si hay o no una 
exposición pública, en la que ya se ha perdido 
prácticamente un mes. Opina que la moción debería 
ir adelante porque no va a afectar si se tiene o no que 
realizar algún tipo de alegación y cree que está bien 
que el Ayuntamiento de Onda piense que los 
Ayuntamientos afectados pueden suscribirla, para 
hacer más presión. Y lo dice así porque el 
PATECAS es una solución para el futuro y, 
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i no haguera eixit el Pla a informació 

inuació es posa a votació la proposta de 

03/2005,- DESPATX EXTRAORDINARI,- 
 PAI 

l'Alcaldia demana que es retire li pareix bé, encara 
que no ocorreria res si es tractara. Quant al 
PATECAS ha passat un mes i el document és 
important, inclús molt més que la xarxa viària, 
arreplega la població hipotètica per a la qual es fan 
les infraestructures, on es col·locaran certes 
infraestructures de servici públic, quines zones 
s'estima que seran de creixement urbà, quines zones 
tindran vocació agrícola, terciària... Tot açò està 
arreplegat en el PATECAS encara que patix de prou 
defectes i possiblement siga aconsellable moltes 
modificacions. Demana la Comissió per a tractar el 
tema i que la còpia en paper es tinga com més 
prompte millor perquè és un document molt extens i 
de difícil consulta. Critica que és un document 
importantíssim i haurien d'haver informat o consultat 
al Sr. alcalde respecte a Betxí, però no obstant això 
miraran el document per si hagueren de fer-se 
al·legacions. 
Sr. Blasco: S
pública durant el mes de juliol no hagueren tingut cap 
inconvenient a tirar avant la moció. Hui ja es coneix 
el PATECAS i en la moció s'insta que l'Ajuntament 
aprove la seua execució, l'actual, per la qual cosa si 
s'aprova estem recolzant el Pla que està en exposició 
pública i no el document que puga interessar 
l'Ajuntament de Betxí. Per això creu que és prudent 
deixar-ho sobre la taula, estudiar el Pla i, una vegada 
que es conega bé, aprovar-la, complementar-la o 
inclús originar una altra. En el PATECAS hi ha molts 
municipis, no sols Betxí, i espera que en un futur 
immediat tinguen una reunió en la Conselleria 
explicativa de com afectarà. Afig que abans que 
acabe el període d'exposició pública tindrem 
informació respecte d'això i que es donarà perquè els 
grups puguen treballar i es de a conéixer a les 
organitzacions que s'estime. El motiu fonamental de 
deixar-ho sobre la taula és que ens obligaria a 
aprovar-ho tal com està i no ho creuen oportú sense 
saber si beneficia o no a este Ajuntament, i no és una 
incoherència que a l'indagar sobre la moció i veure 
que està a exposició siga el mateix qui sol·licite que 
es retire. 
.......... 
A cont
l'Alcaldia de deixar l'assumpte sobre la taula que 
queda aprovada per set vots a favor (PP), un en 
contra (EU) i cinc abstencions (PSOE i BNV). 
 
 
 
 
 
1
ESMENA ACTA DE REPARCEL·LACIÓ

concretamente, del trasporte. Betxí está mal 
comunicado. Es una realidad y está pasando el 
tiempo sin hacer nada. 
Sr. Nebot: La moción la presenta la Alcaldía y si la 
Alcaldía pide que se retire le parece bien, aunque no 
ocurriría nada si se tratara. En cuanto al PATECAS 
ha pasado un mes y el documento es importante, 
incluso mucho más que la red viaria, recoge la 
población hipotética para la que se hacen las 
infraestructuras, donde se colocarán ciertas 
infraestructuras de servicio público, que zonas se 
estima que serán de crecimiento urbano, que zonas 
tendrán vocación agrícola, terciaria... Todo esto está 
recogido en el PATECAS aunque adolece de 
bastantes defectos y posiblemente sea aconsejable 
muchas modificaciones. Pide la Comisión para tratar 
el tema y que la copia en papel se tenga lo antes 
posible porque es un documento muy extenso y de 
difícil consulta. Critica que es un documento 
importantísimo y deberían haber informado o 
consultado al Sr. Alcalde respecto a Betxí, pero no 
obstante mirarán el documento por si hubieran de 
hacerse alegaciones. 
Sr. Blasco: Si no hubiera salido el Plan a 
información pública durante el mes de julio no 
hubieran tenido ningún inconveniente en tirar 
adelante la moción. Hoy ya se conoce el PATECAS 
y en la moción se insta a que el Ayuntamiento 
apruebe su ejecución, el actual, por lo que si se 
aprueba estamos apoyando el Plan que está en 
exposición pública y no el documento que pueda 
interesar el Ayuntamiento de Betxí. Por ello cree que 
es prudente dejarlo sobre la tabla, estudiar el Plan y, 
una vez que se conozca bien, aprobarla, 
complementarla o incluso originar otra. En el 
PATECAS hay muchos municipios, no solo Betxí, y 
espera que en un futuro inmediato tengan una 
reunión en la Consellería explicativa de cómo 
afectará. Añade que antes de que acabe el periodo de 
exposición pública tendremos información al 
respecto y que se dará para que los grupos puedan 
trabajar y se de a conocer a las organizaciones que se 
estime. El motivo fundamental de dejarlo sobre la 
mesa es que nos obligaría a aprobarlo tal y como 
está y no lo creen oportuno sin saber si beneficia o 
no a este Ayuntamiento, y no es una incoherencia 
que al indagar sobre la moción y ver que está a 
exposición sea el mismo quien solicite que se retire. 
.......... 
A continuación se pone a votación la propuesta de la 
Alcaldía de dejar el asunto sobre la mesa que queda 
aprobada por siete votos a favor (P.P), uno en contra 
(E.U.) y cinco abstenciones (PSOE y B.N.). 
103/2005,- DESPACHO EXTRAORDINARIO,- 
SUBSANACIÓN ACTA DE REPARCELACION 
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ació que es tracta d'unes 

 de 

 posa la inclusió de l'assumpte en 

 cinc abstencions 

amb data 7 d'octubre del 2004 es va 

ns efectuades per la senyora 

 els següents errors materials detectats 

Fin

MOLÍ D’EN LLOP,- 
S'explica a la corpor
objeccions realitzades en el Registre de la Propietat a 
l'acta del projecte de reparcel·lació aprovat el 7 
d'octubre del 2004 i que es justifica la urgència en la 
possible caducitat  del document de presentació. 
S'explica pel Sr. alcalde que la sol·licitud
l'empresa adjudicatària entre en l'Ajuntament despús-
ahir pel que no ha sigut possible la seua inclusió dins 
de l'orde del dia. 
A continuació es
l'orde del dia per via d'urgència, que queda adoptat 
per unanimitat dels assistents. 
Per vuit vots a favor (PP i BNV) i
(PSOE i EU) queda aprovada la següent proposta de 
l'Alcaldia: 
“Vist que 
aprovar definitivament el projecte de reparcel·lació i 
compte de liquidació provisional del sector “Molí 
d’en Llop”, en sòl urbanitzable de les normes 
subsidiàries de Betxí. 
Vistes les qualificacio
registradora de la Propietat del Registre núm. 2 de 
Vila-real, segons les quals es detecten determinats 
errors esmenables, esta Alcaldia proposa al Ple de la 
corporació: 
a) Esmenar

modificant l'acta de reparcel·lació: 
ca 4 de les aportades.- Es modifica la titularitat i 

 “És propietat quant al ple domini amb 

 propietat quant a la nua 

el títol.  
On diu:
caràcter privatiu de SENYORA AMPARO 
DOÑATE CARO...” 
Haurà de dir: “És
propietat de la SENYORA AMPARO DOÑATE 
CARO, amb domicili a Betxí, c/ Vila-real, 3 amb 
DNI núm. 18.938.937, i a favor del SENYOR 
JUAN JOSÉ FRANCH FRANCH  i esposa la 
senyora JOSEFA SANAHUJA MONTOLIU, 
quant a l'usdefruit vitalici conjunt i successiu. 
Quant al títol, on diu: “La va adquirir per 
compra, en escriptura atorgada en Onda el 9 de 
desembre de 1977 davant del seu notari el senyor 
Facundo Sancho Alegre”. Haurà de dir: “La van 
adquirir en virtut d'escriptura atorgada en ONA 
el 9 de desembre de 1977 davant del Notari El 
senyor Facundo Sancho Alegre” 
Finca 6 de les aportades.- Es modifica el segon 

quant al ple domini amb 

r: “És propietat quant al ple domini 

cognom del titular. Així: 
On diu: “És propietat 
caràcter privatiu del Sr. JOSÉ LUIS DOÑATE 
VICENT...” 
Haurà de di
amb caràcter privatiu de D. JOSÉ LUIS 
DOÑATE VICEN...” 

PAI MOLÍ D’EN LLOP,- 
Se explica a la Corporación que se trata de unas 
objeciones realizadas en el Registro de la Propiedad 
al acta del proyecto de reparcelación aprobado el 7 
de octubre del 2004 y que se justifica la urgencia en 
la posible caducidad del asiento de presentación. 
Se explica por el Sr. Alcalde que la solicitud de la 
Empresa adjudicataria entro en el Ayuntamientos 
antesdeayer por lo que no ha sido posible su 
inclusión dentro del orden del día. 
A continuación se pone la inclusión del asunto en el 
orden del día por vía de urgencia, que queda 
adoptado por unanimidad de los asistentes. 
Por ocho votos a favor (P.P. Y B.N.) y cinco 
abstenciones (PSOE y E.U.) queda aprobada la 
siguiente propuesta de la Alcaldía: 
“Visto que con fecha 7 de octubre de 2004 se aprobó 
definitivamente el proyecto de reparcelación y 
cuenta de liquidación provisional del Sector “Molí 
d’en Llop”, en Suelo Urbanizable de las Normas 
Subsidiarias de Betxí. 
Vistas las calificaciones efectuadas por la Señora 
Registradora de la Propiedad del Registro nº 2 de 
Vila-real, según las cuales se detectan determinados 
errores subsanables, esta Alcaldía propone al Pleno 
de la Corporación: 
a) Subsanar los siguientes errores materiales 

detectados modificando el Acta de 
Reparcelación: 

Finca 4 de las aportadas.- Se modifica la 
titularidad y el título.  
Donde dice: “Es propiedad en cuanto al pleno 
dominio con carácter privativo de DOÑA AMPARO 
DOÑATE CARO...” 
Deberá decir: “Es propiedad en cuanto a la nuda 
propiedad de DOÑA AMPARO DOÑATE CARO, 
con domicilio en Betxí, c/ Villarreal, 3 con D.N.I. 
nº 18.938.937, y a favor de DON JUAN JOSÉ 
FRANCH FRANCH  y esposa DOÑA JOSEFA 
SANAHUJA MONTOLIU, en cuanto al 
Usufructo Vitalicio Conjunto y Sucesivo.  En 
cuanto al título, donde dice: “La adquirió por 
compra, en escritura otorgada en Onda el 9 de 
diciembre de 1977 ante su Notario Don Facundo 
Sancho Alegre”. Deberá decir: “La adquirieron en 
virtud de escritura otorgada en Onda el 9 de 
diciembre de 1977 ante el Notario Don Facundo 
Sancho Alegre” 
Finca 6 de las aportadas.- Se modifica el segundo 
apellido del titular. Así: 
Donde dice: “Es propiedad en cuanto al pleno 
dominio con carácter privativo de D. JOSÉ LUIS 
DOÑATE VICENT...” 
Deberá decir: “Es propiedad en cuanto al pleno 
dominio con carácter privativo de D. JOSÉ LUIS 
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esFinca 20 de les aportad .- Es modifica la superfície 

PCIÓ REGISTRAL: Urbana, 

de finca no 

DESCRIPCIÓ DE RESTA DE FINCA 

de la finca aportada. 
On diu: “DESCRI
parcel·la de terreny destinada a solar, abans 
tarongers a Betxí, partida camí de Vila-real o Molí 
d’en Llop. Ocupa una superfície de trenta-set àrees, 
trenta-nou centiàrees. Limita: nord, Francisco 
Viguer i Ignacio Monzonís; sud, Isabel Torres Nebot; 
est, Autovia Betxí-Borriol; Oest, Ignacio Monzonís.” 
Haurà de dir: “DESCRIPCIÓ REGISTRAL: 
Urbana, parcel·la de terreny destinada a solar, abans 
tarongers a Betxí, partida camí de Vila-real o Molí 
d’en Llop. Ocupa una superfície de trenta-cinc àrees 
cinquanta-sis centiàrees i vuitanta decímetres 
quadrats. Limita: nord, Francisco Viguer i Ignacio 
Monzonís; sud, Isabel Torres Nebot; est, Autovia 
Betxí-Borriol; oest, Ignacio Monzonís”. 
Es modifica la superfície de la resta 
afectada:  
On diu: “
NO AFECTADA: Urbana, parcel·la de terreny 
destinada a solar a Betxí, partida camí de Vila-real o 
Molí d’en Llop. Ocupa una superfície de 617,41 m2. 
Limita: nord, Francisco Viguer i Ignacio Monzonís; 
sud, Isabel Torres Nebot; est, Autovia Betxí-Borriol; 
oest, resta de finca matriu que participa en la 
reparcelació Vaig moldre en Llop.”  Haurà de dir: 
“DESCRIPCIÓ DE RESTA DE FINCA NO 
AFECTADA: Urbana, parcel·la de terreny destinada 
a solar a Betxí, Partida Camí de Vila-real o Molí de 
Llop. Ocupa una superfície de 435,21 m2. Bonica: 
Nord, Francisco Viguer i Ignacio Monzonís; Sud, 
Isabel Torres Nebot; Este, Autovia Betxí-Borriol; 
Oest, resta de finca matriu que participa en la 
reparcel·lació Molí d’ en Llop.” 
Finca 1 de les adjudicades.- On diu: “La present 

judicades

finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”. 
Finca 2 - 3 de les ad .- On diu: “La present 

les adjudicades

finca té mancomunitat de límits amb la finca 1, 
podent adossar l'edificació fins al límit de la dita 
finca”. Haurà de dir: “la present finca té una 
servitud recíproca de mancomunitat de límits amb la 
finca 1, podent adossar l'edificació fins al límit de la 
dita finca”. 
Finca 4 de .- On diu: “La present 
finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 

DOÑATE VICEN...” 
Finca 20 de las aportadas.-Se modifica la 
superficie de la finca aportada. 
Donde dice: “DESCRIPCION REGISTRAL: 
Urbana, parcela de terreno destinada a solar, antes 
naranjos en Betxí, Partida Camino de Villarreal o 
Molino de Llop. Ocupa una superficie de treinta y 
siete áreas treinta y nueve centiáreas. Linda: Norte, 
Francisco Viguer e Ignacio Monzonís; Sur, Isabel 
Torres Nebot; Este, Autovía Betxí-Borriol; Oeste, 
Ignacio Monzonís.” Deberá decir: 
“DESCRIPCION REGISTRAL:  Urbana, parcela 
de terreno destinada a solar, antes naranjos en 
Betxí, Partida Camino de Villarreal o Molino de 
Llop. Ocupa una superficie de treinta y cinco áreas 
cincuenta y seis centiáreas y ochenta decímetros 
cuadrados. Linda: Norte, Francisco Viguer e 
Ignacio Monzonís; Sur, Isabel Torres Nebot; Este, 
Autovía Betxí-Borriol; Oeste, Ignacio Monzonís”. 
Se modifica la superficie del resto de finca no 
afectada:  
Donde dice: “DESCRIPCION DE RESTO DE 
FINCA NO AFECTADA: Urbana, parcela de 
terreno destinada a solar en Betxí, Partida Camino 
de Villarreal o Molino de Llop. Ocupa una 
superficie de 617,41 m2. Linda: Norte, Francisco 
Viguer e Ignacio Monzonís; Sur, Isabel Torres 
Nebot; Este, Autovía Betxí-Borriol; Oeste, resto de 
finca matriz que participa en la reparcelacón Molí 
d’En Llop.”  Deberá decir: “DESCRIPCION DE 
RESTO DE FINCA NO AFECTADA: Urbana, 
parcela de terreno destinada a solar en Betxí, 
Partida Camino de Villarreal o Molino de Llop. 
Ocupa una superficie de 435,21 m2. Linda: Norte, 
Francisco Viguer e Ignacio Monzonís; Sur, Isabel 
Torres Nebot; Este, Auotvía Betxí-Borriol; Oeste, 
resto de finca matriz que participa en la 
reparcelación Molí d’En Llop.” 
Finca 1 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal”. 
Finca 2 - 3 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con la 
finca 1, pudiendo adosar la edificación hasta el 
linde de dicha finca”. Deberá decir: “la presente 
finca tiene una servidumbre recíproca de 
mancomunidad de lindes con la finca 1, pudiendo 
adosar la edificación hasta el linde de dicha finca”. 
Finca 4 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
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itat, on diu: “S'adjudica , per 

mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”. 
Quant a la titular
subrogació real de la finca 4 de les aportacions 
quant al ple domini amb caràcter privatiu a 
SENYORA AMPARO DOÑATE CARO, amb 
domicili a Betxí, c/ de Vila-real, 3, amb DNI núm. 
18.938.937”. Haurà de dir: S'adjudica, per 
subrogació real de la finca 4 de les aportacions,  
quant a la nua propietat a SENYORA AMPARO 
DOÑATE CARO, amb domicili a Betxí, c/ de Vila-
real, 3 amb DNI núm. 18.938.937, i al SENYOR 
JUAN JOSÉ FRANCH FRANCH  i esposa la 
senyora JOSEFA SANAHUJA MONTOLIU, quant 
a l'usdefruit vitalici conjunt i successiu.  
Finca 5 de les adjudicades.- On diu: “La present 

dicades

finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”. 
Finca 6 de les adju .- On diu: “La present 

DICACIÓ, es modifica el segon 

judicades

finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”. 
En l'apartat ADJU
cognom del titular. On diu: “ ...quant al ple domini 
amb caràcter privatiu del SENYOR JOSÉ LUIS 
DOÑATE VICENT...”  haurà de dir: “...quant al ple 
domini amb caràcter privatiu del SENYOR JOSÉ 
LUIS DOÑATE VICEN...” 
Finca 15 – 16 – 17 de les ad .- On diu: “La 

judicades

present finca té mancomunitat de límits amb la finca 
27 i 29, podent adossar l'edificació fins al límit de  
les dites finques”. Haurà de dir: “La present finca té 
una servitud recíproca de mancomunitat de límits 
amb la finca 27 i 29, podent adossar l'edificació fins 
al límit de les esmentades finques”. 
Finca 18 – 19 – 20 – 21 de les ad .-  On 

dicades

diu: “La present finca té mancomunitat de límits amb 
la finca 1, podent adossar l'edificació fins al límit de 
la dita finca”. Haurà de dir: “La present finca té 
una servitud recíproca de mancomunitat de límits 
amb la finca 1, podent adossar l'edificació fins al 
límit de l’esmentada finca” 
Finca 22 – 23 de les adju .- On diu: “La 
present finca té mancomunitat de límits amb la finca 
1, podent adossar l'edificació fins al límit de la dita 

fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal”. 
En cuanto a la titularidad, donde dice: “Se  
adjudica, por subrogación real de la finca 4 de las 
aportaciones en cuanto al pleno dominio con 
carácter privativo a DOÑA AMPARO DOÑATE 
CARO, con domicilio en Betxí, c/ Villarreal, 3, con 
D.N.I. nº 18.938.937”. Deberá decir: Se adjudica, 
por subrogación real de la finca 4 de las 
aportaciones,  en cuanto a la nuda propiedad a 
DOÑA AMPARO DOÑATE CARO, con domicilio 
en Betxí, c/ Villarreal, 3 con D.N.I. nº 18.938.937, 
y a DON JUAN JOSÉ FRANCH FRANCH  y 
esposa DOÑA JOSEFA SANAHUJA MONTOLIU, 
en cuanto al Usufructo Vitalicio Conjunto y 
Sucesivo.  
Finca 5 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal”. 
Finca 6 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal”. 
En el apartado ADJUDICACIÓN, se modifica el 
segundo apellido del titular. Donde dice: “ ...en 
cuanto al pleno dominio con carácter privativo de 
DON JOSÉ LUIS DOÑATE VICENT...”  deberá 
decir: “...en cuanto al pleno dominio con carácter 
privativo de DON JOSÉ LUIS DOÑATE VICEN...” 
Finca 15 – 16 – 17 de las adjudicadas.- Donde 
dice: “La presente finca tiene mancomunidad de 
lindes con la finca 27 y 29, pudiendo adosar la 
edificación hasta el linde de  dichas fincas”. Deberá 
decir: “La presente finca tiene una servidumbre 
recíproca de mancomunidad de lindes con la finca 
27 y 29, pudiendo adosar la edificación hasta el 
linde de dichas fincas”. 
Finca 18 – 19 – 20 – 21 de las adjudicadas.- 
Donde dice: “La presente finca tiene 
mancomunidad de lindes con la finca 1, pudiendo 
adosar la edificación hasta el linde de dicha finca”. 
Deberá decir: “La presente finca tiene una 
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udicades

finca”. Haurà de dir: “ La present finca té una 
servitud recíproca de mancomunitat de límits amb la 
finca 1, podent adossar l'edificació fins al límit de la 
mencionada finca” 
Finca 24 de les adj .- On diu: “La present 

rtat càrregues, on diu:  
quotes 

s 

A esta finca, corresponent-li el 

es adjudicades

finca té mancomunitat de límits amb la finca 36, 
podent adossar l'edificació fins al límit de la dita 
finca”. Haurà de dir: “La present finca té una 
servitud recíproca de mancomunitat de límits amb la 
finca 36, podent adossar l'edificació fins al límit de la 
mencionada finca”. 
Així mateix, en l'apa
“Esta finca està afecta al pagament de les 
d'urbanització de l'Actuació Urbanística amb la 
quantitat provisional de CENT VINT MIL SET-
CENTS NORANTA-NOU EUROS AMB 
SEIXANTA-CINC CÈNTIMS (120.799,65 euros). 
Per subrogació real de la finca 24 de les aportacion
està gravada amb una HIPOTECA  a favor de 
l'entitat Grupin, S.A. formalitzada en escriptura 
autoritzada pel notari de Vila-real el senyor Angel 
Olmos Martínez”. 
Haurà de dir: “
pagament de les quotes d'urbanització de l'actuació 
urbanística de la quantitat provisional de CENT 
VINT MIL SET-CENTS NORANTA-NOU EUROS 
AMB SEIXANTA-CINC CÈNTIMS (120.799,65 
euros), respon de tal pagament per mitjà de la 
HIPOTECA a favor de l'entitat Grupin, S.A., 
formalitzada pel notari de Vila-real, el senyor Angel 
Olmos Martínez” 
Finca 25 – 28 de l .- Esta finca canvia 

“ADJUDICACIÓ: S'adjudica: 
r subrogació 

r d'edat, 

CH, major d'edat, casat, 

 

: ADJUDICACIÓ: S'adjudica, per 

la seua denominació, i passa a ser “Finca 28”, 
canviant en la seua descripció els apartats 
d'adjudicació i càrregues, els quals queden com 
seguix: 
On diu: 
Quant al 2,2175% del total del solar, pe
real de la finca 25 de les aportacions a parts iguals i 
les mateixes parts, amb caràcter privatiu a: 
MARIA ISABEL GIMENO FRANCH, majo
casada, veïna de Betxí, `laza Major, número 31; amb 
NIF número 18.830.095-H. 
PASCUAL GIMENO FRAN
veí de Betxí (Castelló), amb domicili en el carrer 
Major, número 9-1, amb NIF número 18.830.430-S. 
Quant al 97,7825 % del total del solar, per
subrogació real de la finca 28-A (quant al 56,87% i 
de la 28-B (quant al 43,13%) de les aportacions, 
quant al ple domini amb caràcter privatiu a 
SENYORA MARIA ISABEL GIMENO FRANCH, amb 
domicili a Betxí, Plaça Major, 31 i DNI núm. 
18.830.095-H. 
Haurà de dir
subrogació real de la finca 28-A (quant al 56,87%) i 

servidumbre recíproca de mancomunidad de lindes 
con la finca 1, pudiendo adosar la edificación hasta 
el linde de dicha finca” 
Finca 22 – 23 de las adjudicadas.- Donde dice: 
“La presente finca tiene mancomunidad de lindes 
con la finca 1, pudiendo adosar la edificación hasta 
el linde de dicha finca”. Deberá decir: “ La 
presente finca tiene una servidumbre recíproca de 
mancomunidad de lindes con la finca 1, pudiendo 
adosar la edificación hasta el linde de dicha finca” 
Finca 24 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con la 
finca 36, pudiendo adosar la edificación hasta el 
linde de dicha finca”. Deberá decir: “La presente 
finca tiene una servidumbre recíproca de 
mancomunidad de lindes con la finca 36, pudiendo 
adosar la edificación hasta el linde de dicha finca”. 
Asimismo, en el apartado Cargas, donde dice:  
“Esta finca está afecta al pago de las cuotas de 
urbanización de la Actuación Urbanística con la 
cantidad provisional de CIENTO CEINTE MIL 
SETECIENTOS NOVENTA Y NUEVE EUROS 
CON SESENTA Y CINCO CÉNTIMOS 
(120.799,65 euros). 
Por subrogación real de la finca 24 de las 
aportaciones está gravada con una HIPOTECA  a 
favor de la entidad Grupin, S.A. formalizada en 
escritura autorizada por el Notario de Vila-real Don 
Angel Olmos Martínez”. 
Deberá decir: “A esta finca, correspondiéndole el 
pago de las cuotas de urbanización de la Actuación 
Urbanística de la cantidad provisional de CIENTO 
VEINTE MIL SETECIENTOS NOVENTA Y NUEVE 
EUROS CON SESENTA Y CINCO CÉNTIMOS 
(120.799,65 euros), responde de dicho pago 
mediante la HIPOTECA a favor de la entidad 
Grupin, S.A., formalizada por el Notario de Vila-
real, Don Angel Olmos Martínez” 
Finca 25 – 28 de las adjudicadas.- Esta finca 
cambia su denominación, pasando a ser “Finca 
28”, cambiando en su descripción los apartados de 
Adjudicación y Cargas, los cuales quedan como 
sigue: 
Donde dice: “ADJUDICACIÓN: Se adjudica: 
En cuanto al 2,2175% del total del solar, por 
subrogación real de la finca 25 de las aportaciones 
por mitades e iguales partes, con carácter privativo 
a: 
MARIA ISABEL GIMENO FRANCH, mayor de 
edad, casada, vecina de Betxí, `laza Mayor, número 
31; con NIF número 18.830.095-H. 
PASCUAL GIMENO FRANCH, mayor de edad, 
casado, vecino de Betxí (Castellón), con domicilio 
en la calle Mayor, número 9-1, con NIF número 
18.830.430-S. 
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rregues”, on diu: “El percentatge de 

judicada a la Sra. Mª 

nt corresponent a la finca 25 

agarà com a 

de la 28-B (quant al 43,13%) de les aportacions, 
quant al ple domini amb caràcter privatiu a la 
SENYORA MARIA ISABEL GIMENO FRANCH, amb 
domicili a Betxí, Plaça Major, 31 i DNI núm. 
18.830.095-H 
En l'apartat “cà
finca adjudicada a Sra. la Mª Isabel i al Sr. Pascual 
Gimeno Franch està afecte el pagament de les quotes 
d'urbanització de l'actuació urbanística amb la 
quantitat provisional de DOS MIL TRES-CENTS 
VUITANTA-VUIT EUROS I CINQUANTA-TRES 
CÈNTIMS (2.388,53 euros). 
El percentatge de finca ad
Isabel Gimeno Franch està afecte el pagament de les 
quotes d'urbanització de l'Actuació Urbanística amb 
la quantitat provisional de VUITANTA-NOU MIL 
TRES-CENTS NORANTA EUROS I CINQUANTA-
VUIT CÈNTIMS (89.390,58 euros). Haurà de dir: 
“Esta finca està afecta al pagament de les quotes 
d'urbanització de l'Actuació Urbanística amb la 
quantitat provisional de NORANTA-UN MIL SET-
CENTS SETANTA-NOU EUROS I ONZE CÈNTIMS 
(91.779,11 euros) Així mateix, com a excés 
d'adjudicació a cobrar pels propietaris de la finca 25 
de les aportacions, li correspon el pagament de la 
quantitat provisional de TRES-CENTS SEIXANTA 
EUROS (360 euros). 
Quant a l'aprofitame
de les aportacions, es transforma en una 
indemnització, descrivint-se com seguix: 
INDEMNITZACIÓ DE LA FINCA 25 
Sra. María Isabel Gimeno Franch p
excés d'adjudicació la següent indemnització per 
l'import de 360 euros com a defecte d'adjudicació, a 
parts iguals i les mateixes parts, amb caràcter 
privatiu a María Isabel Gimeno Franch, major 
d'edat, casada, veïna de Betxí, Plaça Major, núm. 31, 
amb NIF núm. 18.830.095-H; i a Pascual Gimeno 
Franch, major d'edat, casat, veí de Betxí, carrer 
Major, núm. 9-1, amb NIF núm. 18.839.430-S. 
Finca 26 de les adjudicades.- On diu: “La present 

 les adjudicades

finca té mancomunitat de límits amb la finca 36, 
podent adossar l'edificació fins al límit de la dita 
finca”. Haurà de dir: “La present finca té una 
servitud recíproca de mancomunitat de límits amb la 
finca 36, podent adossar l'edificació fins al límit de la 
dita finca”. 
Finca 27 de .- On diu: “La present 
finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal” 

En cuanto al 97,7825 % del total del solar, por 
subrogación real de la finca 28-A (en cuanto al 
56,87% y de la 28-B (en cuanto al 43,13%) de las 
aportaciones, en cuanto al pleno dominio con 
carácter privativo a DOÑA MARIA ISABEL 
GIMENO FRANCH, con domicilio en Betxí, Plaza 
Mayor, 31 y DNI nº 18.830.095-H. 
Deberá decir: ADJUDICACIÓN: Se adjudica, por 
subrogación real de la finca 28-A (en cuanto al 
56,87%) y de la 28-B (en cuanto al 43,13%) de las 
aportaciones, en cuanto al pleno dominio con 
carácter privativo a DOÑA MARIA ISABEL 
GIMENO FRANCH, con domicilio en Betxí, Plaza 
Mayor, 31 y DNI nº 18.830.095-H 
En el apartado “Cargas”, donde dice: “El 
porcentaje de finca adjudicada a Dña. Mª Isabel y a 
D. Pascual Gimeno Franch está afecto al pago de 
las cuotas de urbanización de la Actuación 
Urbanística con la cantidad provisional de DOS 
MIL TRESCIENTOS OCHENTA Y OCHO EUROS Y 
CINCUENTA Y TRES CÉNTIMOS (2.388,53 euros).
El porcentaje de finca adjudicada a Dña. Mª Isabel 
Gimeno Franch está afecto al pago de las cuotas de 
urbanización de la Actuación Urbanística con la 
cantidad provisional de OCHENTA Y NUEVE 
MIL TRESCIENTOS NOVENTA EUROS Y 
CINCUENTA Y OCHO CÉNTIMOS (89.390,58 
euros). Deberá decir: “Esta finca está afecta al 
pago de las cuotas de urbanización de la Actuación 
Urbanística con la cantidad provisional de 
NOVENTA Y UN MIL SETECIENTOS 
SETENTA Y NUEVE EUROS Y ONCE 
CÉNTIMOS (91.779,11 euros) Asimismo, como 
exceso de adjudicación a cobrar por los 
propietarios de la finca 25 de las aportaciones, le 
corresponde el pago de la cantidad provisional de 
TRESCIENTOS SESENTA EUROS (360 euros). 
En cuanto al aprovechamiento correspondiente a 
la finca 25 de las aportaciones, se transforma en 
una indemnización, describiéndose como sigue: 
INDEMNIZACION DE LA FINCA 25 
Dña. María Isabel Gimeno Franch abonará como 
exceso de adjudicación la siguiente indemnización 
por el importe de 360 euros como defecto de 
adjudicación, por mitades e iguales partes, con 
carácter privativo a María Isabel Gimeno Franch, 
mayor de edad, casada, vecina de Betxí, Plaza 
Mayor, nº 31, con NIF nº 18.830.095-H; y a Pascual 
Gimeno Franch, mayor de edad, casado, vecino de 
Betxí, calle Mayor, nº 9-1, con NIF nº 18.839.430-S.
Finca 26 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con la 
finca 36, pudiendo adosar la edificación hasta el 
linde de dicha finca”. Deberá decir: “La presente 
finca tiene una servidumbre recíproca de 
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judicadesFinca 29 de les ad .- On diu: “La present 

les adjudicades

finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”. 
Finca 30 – 31 de .- On diu: “La 

udicades

present finca té mancomunitat de límits amb les 
finques confrontants, podent adossar l'edificació a 
tots els seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: 
“La present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”. 
Finca 34 de les adj .- On diu: “La present 
finca té mancomunitat de límits amb la finca 1, 
podent adossar l'edificació fins al límit de la dita 
finca”. Haurà de dir: “La present finca té una 
servitud recíproca de mancomunitat de límits amb les 
finques confrontants, podent adossar l'edificació a 
tots els seus límits, excepte el frontal”. 
Finca 36 de les adjudicades.- On diu: “La present 

39 – 40 – 41 – 42 de les 

finca té mancomunitat de límits amb les finques 
confrontants, podent adossar l'edificació a tots els 
seus límits, excepte el frontal”. Haurà de dir: “La 
present finca té una servitud recíproca de 
mancomunitat de límits amb les finques confrontants, 
podent adossar l'edificació a tots els seus límits, 
excepte el frontal”.   
Finca 37 – 38 – 
adjudicades.- On diu: “La present finca té 
mancomunitat de límits amb la finca 6, podent 
adossar l'edificació fins al límit de la dita finca”. 
Haurà de dir:  “La present finca té una servitud 
recíproca de mancomunitat de límits amb la finca 6, 
podent adossar l'edificació fins al límit de 
l’esmentada  finca”. 
Finca 43 – 44 – 45 de les adjudicades.- On diu: “La 

ent acord als interessats, fent-se 

present finca té mancomunitat de límits amb la finca 
27, podent adossar l'edificació fins al límit de la dita 
finca”. Haurà de dir: “La present finca té una 
servitud recíproca de mancomunitat de límits amb la 
finca 27, podent adossar l'edificació fins al límit de la 
mencionada finca”  
b) Notificar del pres
constar que contra la mateixa, que posa fi a la via 
administrativa, podrà interposar recurs potestatiu de 
reposició davant de l'Alcaldia, en el termini d'un mes 
a comptar de l'endemà a aquell en què reba la 
notificació. També podrà interposar directament 
recurs contenciós administratiu davant del Jutjat 
contenciós administratiu de Castelló, en el termini de 
dos mesos a comptar de l'endemà a aquell en què reba 

mancomunidad de lindes con la finca 36, pudiendo 
adosar la edificación hasta el linde de dicha finca”. 
Finca 27 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal” 
Finca 29 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal”. 
Finca 30 – 31 de las adjudicadas.- Donde dice: 
“La presente finca tiene mancomunidad de lindes 
con las fincas colindantes, pudiendo adosar la 
edificación a todos sus lindes, excepto el frontal”. 
Deberá decir: “La presente finca tiene una 
servidumbre recíproca de mancomunidad de lindes 
con las fincas colindantes, pudiendo adosar la 
edificación a todos sus lindes, excepto el frontal”. 
Finca 34 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con la 
finca 1, pudiendo adosar la edificación hasta el 
linde de dicha finca”. Deberá decir: “La presente 
finca tiene una servidumbre recíproca de 
mancomunidad de lindes con las fincas colindantes, 
pudiendo adosar la edificación a todos sus lindes, 
excepto el frontal”. 
Finca 36 de las adjudicadas.- Donde dice: “La 
presente finca tiene mancomunidad de lindes con las 
fincas colindantes, pudiendo adosar la edificación a 
todos sus lindes, excepto el frontal”. Deberá decir: 
“La presente finca tiene una servidumbre recíproca 
de mancomunidad de lindes con las fincas 
colindantes, pudiendo adosar la edificación a todos 
sus lindes, excepto el frontal”.   
Finca 37 – 38 – 39 – 40 – 41 – 42 de las 
adjudicadas.- Donde dice: “La presente finca tiene 
mancomunidad de lindes con la finca 6, pudiendo 
adosar la edificación hasta el linde de dicha finca”. 
Deberá decir:  “La presente finca tiene una 
servidumbre recíproca de mancomunidad de lindes 
con la finca 6, pudiendo adosar la edificación hasta 
el linde de dicha finca”. 
Finca 43 – 44 – 45 de las adjudicadas.- Donde 
dice: “La presente finca tiene mancomunidad de 
lindes con la finca 27, pudiendo adosar la 
edificación hasta el linde de dicha finca”. Deberá 
decir: “La presente finca tiene una servidumbre 
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2005 L'ALCALDE-

OL·LICITUD PLA D'OBRES I SERVICIS 

a a la corporació  que es desitja incloure en 

 

calde s'explica que els 

inuació, per Secretaria es dóna lectura a la 

litzada per 

la notificació. Tot això segons disposen els articles 
116 i 117 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú; i els articles 8 i 46 
de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, Reguladora de la 
Jurisdicció contenciosa administrativa. No obstant 
això, l'interessat podrà exercitar qualsevol altre recurs 
o acció que estime procedent. 
Betxí, 21 de juliol del 
PRESIDENT Sign: Manuel Blasco Balaguer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
S
2006,- 
S'explic
l'orde del dia l'assumpte que va originar la reunió de 
portaveus d'ahir, el Pla d'Obres i Servicis de l'any que 
ve, i es desitja sol·licitar el projecte de cobriment del 
frontó municipal. El motiu de la urgència és perquè 
demà acaba el termini per a notificar-ho a Diputació. 
A continuació es posa la inclusió de l'assumpte en
l'orde del dia per via d'urgència, que queda adoptat 
per unanimitat dels assistents. 
Després de la votació pel Sr. al
projectes són subvencionats per la Diputació i altres 
organismes de l'Administració central ja fins ara 
consistien en urbanització de carrers ja consolidats i 
que necessitaven una reestructuració en les seues 
infraestructures: aigua, sanejament, voreres, rastells, 
etc. Com la majoria del poble a través dels POYS ja 
té unes condicions relativament òptimes enguany s'ha 
pensat dedicar-ho al cobriment del frontó municipal. 
Es vol cobrir perquè en un futur immediat a l'estiu hi 
haja una zona coberta on els xiquets puguen jugar a 
futbol sala, futbol o el que estimen oportú i, si en un 
moment determinat hi ha alguna actuació de festes 
independentment de l'auditori, no s'estiga a mercé de 
la meteorologia sense que siga necessari utilitzar una 
carpa. 
A cont
proposta de l'Alcaldia que transcrita diu: 
 “Donat compte de la convocatòria rea
l'Excma. Diputació Provincial relativa al Pla 

recíproca de mancomunidad de lindes con la finca 
27, pudiendo adosar la edificación hasta el linde de 
dicha finca”  
b) Notificar del presente acuerdo a los interesados, 
haciéndose constar que contra la misma, que pone 
fin a la vía administrativa, podrá interponer recurso 
potestativo de reposición ante la Alcaldía, en el 
plazo de un mes a contar desde el día siguiente a 
aquel en que reciba la notificación. También podrá 
interponer directamente recurso contencioso-
administrativo ante el Juzgado de lo Contencioso-
Administrativo de Castellón, en el plazo de dos 
meses a contar desde el día siguiente a aquel en que 
reciba la notificación. Todo ello según disponen los 
artículos 116 y 117 de la Ley 30/1992, de 26 de 
noviembre, de Régimen Jurídico de las 
Administraciones Públicas y del Procedimiento 
Administrativo Común; y los artículos 8 y 46 de la 
Ley 29/1998, de 13 de julio, Reguladora de la 
Jurisdicción Contencioso-Administrativa. No 
obstante, el interesado podrá ejercitar cualquier otro 
recurso o acción que estime procedente. 
Betxí, a 21 de julio de 2005 EL ALCALDE-
PRESIDENTE Fdo: Manuel Blasco Balaguer 
SOLICITUD PLAN DE OBRAS Y SERVICIOS 
2006,- 
Se explica a la Corporación  que se desea incluir en 
el orden del día el asunto que originó la reunión de 
portavoces de ayer, el Plan de Obras y Servicios del 
año que viene, y se desea solicitar el proyecto de 
cubrición del frontón municipal. El motivo de la 
urgencia es porque mañana acaba el plazo para 
notificarlo a Diputación. 
A continuación se pone la inclusión del asunto en el 
orden del día por vÍa de urgencia, que queda 
adoptado por unanimidad de los asistentes. 
Tras la votación por el Sr. Alcalde se explica que los 
proyectos son subvencionados por la Diputación y 
otros organismos de la Administración Central ya 
hasta ahora consistían en urbanización de calles ya 
consolidadas y que necesitaban una reestructuración 
en sus infraestructuras: agua, saneamiento, aceras, 
bordillos, etc. Como la mayoría del pueblo a través 
de los POYS ya tiene unas condiciones 
relativamente óptimas este año se ha pensado 
dedicarlo a la cubrición del frontón municipal. Se 
quiere cubrir para que en un futuro inmediato en 
verano haya una zona cubierta donde los niños 
puedan jugar a fútbol sala, fútbol o lo que estimen 
oportuno y, si en un momento determinado hay 
alguna actuación de fiestas independientemente del 
auditorio, no se esté a merced de la meteorología sin 
que sea necesario utilizar una carpa. 
................. 
A continuación, por Secretaría se da lectura a la 
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pi en el Pla 

 l'aportació 

el 2005 Sign. Manuel Blasco 

,35 hores s'obri una recessió de 5 minuts, 

colzarà la proposta, creu 

lanteja la inclusió el POYS d'un 

Provincial de Cooperació a les Obres i Servicis de 
Competència Municipal i de Carreteres per a l'any 
2006, que va ser publicada en el Butlletí Oficial de la 
Província núm. 43 de 9 d'abril de l'any en curs. 
Es proposa l'adopció de l'acord següent: 
1r)  Sol·licitar la inclusió d'este munici
Provincial de Cooperació a les Obres i Servicis de 
Competència Municipal i de Carreteres per a l'any 
2006, amb l'obra “cobriment de pista multiusos de 
Betxí”, el projecte de la qual ha sigut redactat per 
l'arquitecte, el senyor Enrique Vidal Gil. 
2n) Comprometre's esta corporació a
econòmica en la quantia que resulte de l'aprovació del 
Pla, que en cap cas serà inferior al 5 per cent de 
l'import del projecte. 
Betxí, 27 de juliol d
Balaguer” 
Sent les 21
després del qual, s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: ..... 
Sr. Meneu: Anuncia que re
que és un tema important i suposa que es precisaran 
diverses fases. L'aproven per coherència, és més, en 
el seu  programa electoral també portaven la creació 
d'este pavelló polifuncional on poden fer-se molts 
actes i ser positiu per al poble. L'únic comentari és el 
del finançament, tal vegada haurien d'haver-se mirat 
les ajudes que es destinen a instal·lacions esportives. 
Hui el frontó s'utilitza també com a pati escolar i usos 
esportius que podien haver sigut subvencionables. 
Fent-ho com POYS li fa por el finançament perquè la 
subvenció serà reduïda, uns 12 o 14 milions, perquè 
només se subvenciona del 40 o 60 per cent dels 
240.000 €  que ascendirà el projecte, per la qual cosa 
l'Ajuntament haurà de pagar 30 o 40 depenent de la 
licitació. Per això estima que hauria d'haver-se mirat 
com eixia la subvenció per la via de les instal·lacions 
esportives. A més en un futur el pavelló polifuncional 
exigirà unes inversions, per exemple els servicis que 
actualment són indecents. No obstant això, veu 
moltes més coses positives, el que motiva el vot a 
favor del BLOC. 
Sr. Guillén: Es p
projecte de distinta naturalesa, el cobriment del 
frontó, sap que ha estat dos mesos treballant en el 
projecte i mirant distintes solucions, però opina que 
hauria d'haver-se mirat molt bé. Cobrir frontó o 
buscar un edifici multifuncional no és qualsevol cosa, 
cal comptar que siga després viable per a les distintes 
activitats que es desitgen. S'ha fet molt de pressa, 
d'ahir a hui, encara que és cert que és una estructura 
metàl·lica pel que no hi ha molt a veure. No s'ha 
donat lloc a participar, a opinar. Creuen que cal 
recolzar-ho però no es fan bé les coses, cal donar 
opció a l'opinió. Podria haver-se plantejat altres 

propuesta de la Alcaldía que trascrita dice: 
 “Dada cuenta de la convocatoria realizada por la 
Excma. Diputación Provincial relativa al Plan 
Provincial de Cooperación a las Obras y Servicios 
de Competencia Municipal y de Carreteras para el 
año 2006, que fue publicada en el Boletín Oficial de 
la Provincia nº 43 de 9 de abril del año en curso. 
Se propone la adopción del siguiente acuerdo: 
1º)  Solicitar la inclusión de este Municipio en el 
Plan Provincial de Cooperación a las Obras y 
Servicios de Competencia Municipal y de Carreteras 
para el año 2006, con la obra “Cubrición de Pista 
Multiusos den Betxí”, cuyo proyecto ha sido 
redactado por el Arquitecto, Don Enrique Vidal Gil. 
2º) Comprometerse esta Corporación a la aportación 
económica en la cuantía que resulte de la aprobación 
del Plan, que en ningún caso será inferior al 5 por 
ciento del importe del proyecto. 
Betxí, 27 de julio de 2005 Fdo. Manuel Blasco 
Balaguer” 
Siendo las 21,35 horas se abre un receso de 5 
minutos, tras el cual, se abre debate produciéndose 
las siguientes intervenciones: ..... 
Sr. Meneu: Anuncia que apoyará la propuesta, creen 
que es un tema importante y supone que se 
precisarán varias fases. La aprueban por coherencia, 
es más, en su  programa electoral también llevaban 
la creación de este pabellón polifuncional donde 
pueden hacerse muchos actos y ser positivo para el 
pueblo. El único comentario es el de la financiación, 
tal vez deberían haberse mirado las ayudas que se 
destinan a instalaciones deportivas. Hoy el frontón 
se utiliza también como patio escolar y usos 
deportivos que podían haber sido subvencionables. 
Haciéndolo como POYS le da miedo la financiación 
porque la subvención será reducida, unos 12 ó 14 
millones, porque solo se subvenciona del 40 ó 60 
por cien de los 240.000 €  a que ascenderá el 
proyecto, por lo que el Ayuntamiento deberá pagar 
30 ó 40 dependiendo de la licitación. Por ello estima 
que debería haberse mirado como salía la 
subvención por la vía de las instalaciones deportivas. 
Además en un futuro el pabellón polifuncional 
exigirá unas inversiones, por ejemplo los servicios 
que actualmente son indecentes. No obstante ve 
muchas más cosas positivas lo que motiva el voto a 
favor del BLOC. 
Sr. Guillén: Se plantea la inclusión el POYS de un 
proyecto de distinta naturaleza, la cubrición del 
frontón, sabe que ha estado dos meses trabajando en 
el proyecto y mirando distintas soluciones, pero 
opina que debería haberse mirado muy bien. Cubrir 
frontón o buscar un edificio multifuncional no es 
cualquier cosa, hay que contar que sea después 
viable para las distintas actividades que se desean. 
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 principi veu que el cobriment és una 

nt que, quant al fet de com 

a es va dir en una Comissió que el POYS 

propostes: energia solar, tapar-ho tot, etc. Per això 
s’abstindran. 
Sr. Nebot: En
idea positiva, una infraestructura que en els pròxims 
anys serà molt necessària i es podrà aprofitar 
moltíssim, però hi ha coses que matisar. En primer 
lloc és una obra per la seua ambició. És molts diners i 
no serà prou este POYS, farà falta alguna inversió 
més, hauran de fer-se algunes fases. Pot ser que esta 
infraestructura condicions el que cereal ritme inversor 
d'este Ajuntament durant uns quants anys. Un dels 
problemes que es veu en el solar és que en el mateix 
lloc radica una escola, és pati escolar, hi ha una zona 
esportiva ja existent i una zona que és la que es 
pretén cobrir. Encara que és positiu s'haguera pogut 
anar a la redacció d'un projecte unitari, saber que 
passarà quan el col·legi deixe de ser escola que algun 
dia deixarà de ser, saber que es pretén fer allí, com 
s'encaixarà i, sobre eixe projecte global haver fet unes 
fases de què possiblement esta haguera sigut la 
primera, possiblement este haguera sigut un 
recorregut més coherent.  
Continua el Sr. Nebot, die
s'ha portat en dos mesos oficialment va ser ahir quan 
es coneixia alguna cosa del projecte i donada la 
importància d'este almenys hauria d’haver hagut un 
xicotet debat, entre altres coses perquè eixa zona es 
consolida com a zona d'ús dotacional del poble sense 
una altra alternativa, que pot ser la més adequada....  
Quant al que ajusta del pressupost tenim ja 
experiència de licitacions que s'han quedat desertes 
per no haver acudit empreses i cal anar amb molta 
atenció amb eixe assumpte. I, quant al finançament 
podem trobar-nos que siga poc utilitzable si després 
no té unes instal·lacions mínimes que possiblement 
no estiguen pressupostades, el que dispararia la 
inversió. Hauria trobat a faltar un estudi amb vista al 
2006 del marge que hi ha cara a les inversions de 
l'any que ve, pot ser l'única inversió a què s'arribe, 
suposa que eixos estudis ja estan fets i sabrà el que 
això suposa. D'altra banda, el seu grup va recolzar la 
proposta i el dia que entren en el pavelló tots ho 
aplaudiran. 
Sr. Blasco: J
d'enguany es destinaria al cobriment del frontó 
municipal. És una obra necessària en el que creu que 
estan d'acord tots els grups polítics, inclús algun ho 
tenia en el seu programa electoral. L'arquitecte porta 
treballant dos mesos en el projecte mirant distintes 
solucions i esta ha sigut la més factible. No hauran 
pilars en el centre, per la qual cosa no poden 
entropessar. L'estructura es recolza en uns pilars 
diametrals i d'allí se sosté tota. L'altura lliure és d'uns 
deu metres, per la qual cosa en el cas que el col·legi 
“Ester Franch” poguera en algun moment derrocar-

Se ha hecho muy deprisa, de ayer a hoy, aunque es 
cierto que es una estructura metálica por lo que no 
hay mucho que ver. No se ha dado lugar a participar, 
a opinar. Creen que hay que apoyarlo pero no se 
hacen bien las cosas, hay que dar opción a la 
opinión. Podría haberse planteado otras propuestas: 
energía solar, taparlo todo, etc. Por ello van a 
abstenerse. 
Sr. Nebot: En principio ve que la cubrición es una 
idea positiva, una infraestructura que en los 
próximos años será muy necesaria y se podrá 
aprovechar muchísimo, pero hay cosas que matizar. 
En primer lugar es una obra por su ambición. Es 
mucho dinero y no será suficiente este POYS, hará 
falta alguna inversión más, habrán de hacerse 
algunas fases. Puede ser que esta infraestructura 
condiciones lo que cereal ritmo inversor de este 
Ayuntamiento durante unos cuantos años. Uno de 
los problemas que se ve en el solar es que en el 
mismo lugar radica una escuela, es patio escolar, hay 
una zona deportiva ya existente y una zona que es la 
que se pretende cubrir. Aunque es positivo se 
hubiera podido ir a la redacción de un proyecto 
unitario, saber que pasará cuando el colegio deje de 
ser escuela que algún día dejará de ser, saber que se 
pretende hacer allí, como se encajará y, sobre ese 
proyecto global haber hecho unas fases de las que 
posiblemente esta hubiera sido la primera, 
posiblemente este hubiera sido un recorrido más 
coherente.  
Continúa el Sr. Nebot, diciendo que, en cuanto a 
como se ha llevado en dos meses oficialmente fue 
ayer cuando se conocía algo del proyecto y dada la 
importancia de este al menos debía haber habido un 
pequeño debate, entre otras cosas porque esa zona se 
consolida como zona de uso dotacional del pueblo 
sin otra alternativa, que puede ser la más adecuada.... 
En cuanto a lo ajustado del presupuesto tenemos ya 
experiencia de licitaciones que se han quedado 
desiertas por no haber acudido empresas y hay que ir 
muy en cuidado con ese asunto. Y, en cuanto a la 
financiación podemos encontrarnos que sea poco 
utilizable si después no tiene unas instalaciones 
mínimas que posiblemente no estén presupuestadas, 
lo que dispararía la inversión. Habría encontrar a 
faltar un estudio con vistas al 2006 del margen que 
hay cara a las inversiones del próximo año, puede 
ser la única inversión a que se llegue, supone que 
esos estudios ya están hechos y sabrá lo que ello 
supone. Por lo demás, su grupo va apoyar la 
propuesta y el día que entren en el pabellón todos lo 
aplaudirán. 
Sr. Blasco: Ya se dijo en una Comisión que el POYS 
de este año se destinaría a la cubrición del frontón 
municipal. Es una obra necesaria en lo que cree que 
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Sr. Nebot que ell no ha parlat de derrocar 

el debat es posa la proposta a votació que 

04/2005,- PRECS I PREGUNTES,- 
ls següents: 

 

tivament les dos 

ió al PATECAS pregunta si 

se, cosa que creu no ha de fer-se, el vol cobriria 
l'escola, ja que ja s'ha tingut en compte per 
l'arquitecte i, si en algun moment voldria cobrir-se 
l'espai que queda també s'ha tingut en compte. Serà 
un obra important de què s'obtindrà una zona 
polifuncional d'una manera digna i que permetrà fer 
moltes coses. Quant al finançament espera que el 
POYS cobrisca una bona part, però es buscaran 
subvencions alternatives i complementàries que 
cobrisquen part de manera que la inversió no haja 
d'assumir-se totalment per l'Ajuntament. Espera que 
el projecte siga un realitat i que la gent de Betxí puga 
disfrutar d'estes instal·lacions noves en un futur 
immediat 
Aclarix el 
l'edifici Ester Franch, contesta el Sr. alcalde que la 
previsió de l'equip de govern és destinar-lo a l'EPA 
però que s'ha dit en el sentit que el projecte preveu la 
situació. 
Després d
queda aprovada per dotze vots a favor (PSOE, PP i 
BNV) i una abstenció (EU). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1
Els membres de la corporació realitzen e
Sr. Meneu: Comenta el vandalisme reiteratiu que esta
tenint lloc a l'Institut, pintades insultants, danys en 
contenidors, etc. Creu que ha d'actuar-se, reclama 
més vigilància i estar més damunt. Pareix que els 
problemes han sigut majors amb la fi del curs escolar. 
Demana a l'equip de govern que incremente la 
vigilància per a evitar estes coses. 
Contesta el Sr. alcalde que efec
últimes setmanes han sigut especials, s'ha actuat, 
s'han fet les diligències oportunes per la policia i es 
tenen noms i cognoms dels possibles autors. Ara es 
faran les diligències oportunes. Ha actuat la 
Regidoria de Policia amb la Policia i en col·laboració 
amb el personal de l'Institut i es coneix les persones 
responsables. Espera que el problema estiga eradicat 
amb estes actuacions. 
Sr. Guillén: En relac
l'Ajuntament té informació sobre este. A més de la 
informació dels regidors com pensa fer-se extensible 
a la resta de la població. 

están de acuerdo todos los grupos políticos, incluso 
alguno lo tenía en su programa electoral. El 
Arquitecto lleva trabando dos meses en el proyecto 
mirando distintas soluciones y esta ha sido la más 
factible. No habrán pilares en el centro, por lo que 
no pueden tropezar. La estructura se apoya en unos 
pilares diametrales y de allí se sostiene toda. La 
altura libre es de unos diez metros, por lo que en el 
caso de que el Colegio “Ester Franch” pudiera en 
algún momento derribarse, cosa que cree no debe 
hacerse, el vuelo cubriría la escuela, puesto que ya 
se ha tenido en cuenta por el Arquitecto y, si en 
algún momento quisiera cubrirse el espacio que 
queda también se ha tenido en cuenta. Será un obra 
importante de la que se obtendrá una zona 
polifuncional de una manera digna y que permitirá 
hacer muchas cosas. En cuanto a la financiación 
espera que el POYS cubra una buena parte, pero van 
a buscarse subvenciones alternativas y 
complementarias que cubran parte de manera que la 
inversión no tenga que asumirse totalmente por el 
Ayuntamiento. Espera que el proyecto sea un 
realidad y que la gente de Betxí pueda disfrutar de 
estas instalaciones nuevas en un futuro inmediato 
Aclara el Sr. Nebot que él no ha hablado de derribar 
el edificio Ester Franch, contesta el Sr. Alcalde que 
la previsión del equipo de gobierno es destinarlo a la 
EPA pero que se ha dicho en el sentido de que el 
proyecto prevé la situación. 
........................ 
Tras el debate se pone la propuesta a votación que 
queda aprobada por doce votos a favor (PSOE, P.P. 
y B.N.) y una abstención (E.U.). 
104/2005,- RUEGOS Y PREGUNTAS,- 
Por los miembros de la Corporación se realizan los 
siguientes: 
Sr. Meneu: Comenta el vandalismo reiterativo que 
esta teniendo lugar en el Instituto, pintadas 
insultantes, daños en contenedores, etc. Cree que ha 
de actuarse, reclama más vigilancia y estar más 
encima. Parece que los problemas han sido mayores 
con el fin del curso escolar. Pide al equipo de 
gobierno que incremente la vigilancia para evitar 
estas cosas. 
Contesta el Sr. Alcalde que efectivamente las dos 
últimas semanas han sido especiales, se ha actuado, 
se han hecho las diligencias oportunas por la policía 
y se tienen nombres y apellidos de los posibles 
autores. Ahora se harán las diligencias oportunas. Ha 
actuado la concejalía de policía con la policía y en 
colaboración con el personal del Instituto y se 
conoce las personas responsables. Espera que el 
problema este erradicado con estas actuaciones. 
Sr. Guillén: En relación al PATECAS pregunta si el 
Ayuntamiento tiene información sobre este. Además 
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e hi ha un CD que arreplega 

ar, quan són 

VP 
         L'alcalde 

Contesta el Sr. Blasco qu
el projecte i una vegada que es conega en comissió de 
portaveus es decidiran les associacions que podrien 
involucrar-se i se'ls farà partícips de la inquietud. 
Demana el Sr. Guillén que s'intente que la 
documentació siga escrita. Diu el Sr. Blasco que es 
troba en el web. Demana el Sr. Guillén que es facilite 
l'exposició a la població. Contesta el Sr. Blasco que 
en la Comissió de Cultura del dilluns es donarà 
coneixement del Pla i decidir les associacions i 
entitats que han d'implicar-se. Diu el Sr. Guillén que 
les dates són molt roïnes per l'estiu i demana que se 
sol·licite pròrroga del termini d'exposició pública. 
Contesta el Sr. Blasco que es demanarà. 
I, no havent-hi més assumptes per a tract
les vint-i-dos hores cinc minuts, es dóna per acabada 
la sessió, de la qual alce la present acta, de què done 
fe. 

 
 

e la información de los concejales como piensa 
hacerse extensible al resto de la población. 
Contesta el Sr. Blasco que hay un CD que recoge el 
proyecto y una vez que se conozca en comisión de 
portavoces se decidirán las Asociaciones que 
podrían involucrarse y se les hará participes de la 
inquietud. Pide el Sr. Guillén que se intente que la 
documentación escrita. Dice el Sr. Blasco que se 
encuentra en la web. Pide el Sr. Guillén que se 
facilite la exposición a la población. Contesta el Sr. 
Blasco que en la Comisión de Cultura del lunes se 
dará conocimiento del Plan y decidir las 
asociaciones y entidades que deben implicarse. Dice 
el Sr. Guillén que las fechas son muy malas por el 
verano y pide que se solicite prórroga del plazo de 
exposición pública. Contesta el Sr. Blasco que se 
pedirá. 
............... 
Y, no habiendo más asuntos que tratar, cuando son 
las veintidós horas cinco minutos, se da por 
terminada la sesión, levantándose la presente acta, 
de que doy fe. 

 
Vº Bº 

         El Alcalde
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